
MANİSA Valisi Vahdettin Özkan, em-
niyet ve jandarma birimlerinin her

zaman olduğu gibi aralık ayında da etkili
bir koordinasyonla en iyi şekilde güvenlik
hizmetlerine devam ettiğini belirtti, güven-
lik güçlerine teşekkür etti. Ökan, yaptığı
açıklamada suç ve suçlularla mücadele
performansın en önemli kriterlerden
birisinin bunların aydınlatılması olduğunu
belirten Vali Vahdettin Özkan, “Em-
niyetimiz ve jandarmamızın başarılı çalış-
maları sonucu şehrimizde suçların
aydınlatılma oranı yüzde 96’dır. Yine

güvenlik kamu hizmetlerini yüksek dere-
cede olumsuz etkileyen diğer bir husus
da ceza alıp yakalaması bulunan şahıs-
lardır. Bu şahısların, geleceğimizin
güvenliği ve adalet duygusunun
pekişmesi için bir an önce yakalanmaları
önemlidir. Bir seferberlik ruhuyla emniyet
ve jandarmamızın çalışmaları sayesinde
aralık ayında 376 şahıs yakalanmıştır.
Hapis cezası kesinleşmiş kişilerin
yakalanma oranlarına bakıldığında bu ay
ki oranın yüksek olduğunu ifade ede-
bilirim” diye konuştu.

MANİSA’DA yerel seçimde
Cumhuriyet Halk Partisi’nin kazandığı

zafer sonrasında AK Parti’de kongre
süreci boyunca birçok ilçe başkanı görevi
yeni isimlere bıraktı.İlçe kongrelerini
büyük oranda tamamlayan AK Parti’de
gözler Manisa İl Kongresi’ne çevrilirken,
kongre tarihi henüz netleşmedi.
GEÇTİĞİMİZ günlerde Manisa’ya gelen
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı ve
Yerel Yönetimler Başkanı Yusuf Ziya Yıl-
maz, Manisa İl Kongresi’ne Cumhur-
başkanı ve AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan’ın da katılacağını
duyurmuştu. Yaklaşan kongre öncesinde
partide önemli gelişmeler yaşanıyor.
Edinilen bilgilere göre mevcut il başkanı
Salih Hızlı, birkaç gün önce yapılan il
yönetim kurulu toplantısında kongrede
aday olmayacağını duyurdu. Hızlı’nın
yerine geçecek isimler de siyasi
kulislerde konuşulmaya başlandı. İl
Başkanlığı koltuğu için öne çıkan isim AK
Parti eski Manisa Milletvekili Süleyman
Turgut olurken,  Ahmet Songüler’in de
başkanlık için adı geçtiği öğrenildi. 

GÖZLER AK PARTİ MANİSA İL KONGRESİNE ÇEVRİLDİ
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Manisa Valisi Vahdettin Özkan, Manisa’daki aralık ayı güvenlik konularını değerlendirdi   

MANiSA’DA SUÇ AYDINLATMA 
ORANI                          
GERÇEKLEŞTi  
Manisa Valisi Vahdettin Özkan, Manisa’da aralık ayı içerisinde
asayiş ve güvenliğe ilişkin açıklamalarda bulundu. Vali Özkan
“Emniyetimiz ve jandarmamızın başarılı çalışmaları sonucu
şehrimizde suçların aydınlatılma oranı yüzde 96’dır.” dedi.   

OLARAK YUZDE 96

SEFERBERLİK RUHUYLA ÇALIŞAN EMNİYET VE JANDARMA
SAYESİNDE ARALIK AYI İÇİNDE YAKALANDI376 ŞAHIS

UNiVERSiTELi MELEK YILBAŞI  
GECESi HAYATINI KAYBETTi

MANİSA'NIN Ahmetli ilçesi nüfusuna kayıtlı 18
yaşındaki Balıkesir'in Gönen ilçesindeki üniversitede

öğrenci olan Melek Pekkara, yeni yıl gecesi arkadaşla-
rıyla eğlenmek için kaldığı kız yurdundan izin aldı. yıl-
başı kutlaması sonrası yaşanan şüpheli ölüm, ilçede ve
genç kızın memleketinde büyük üzüntüye yol açtı.   

AK Parti Manisa İl kongresi öncesinde kritik gelişmeler yaşanıyor… Edinilen bilgilere göre, mevcut başkan Salih Hızlı, aday olmayacağını açıkladı

Isimler konuşulmaya başlandı:
AK Parti’de il başkanı kim olacak?

Türk Eğitim-Sen’den maarif modeli çalıştayı
TÜRK Eğitim-Sen Manisa Şubesi,
2024 yılı değerlendirme toplantısını

gerçekleştirdi ve 2025 yılına dair bek-
lentilerini ele aldı. Türk Eğitim-Sen
Genel Merkezi tarafından Nisan ayında
düzenlenecek Türkiye Yüzyılı Maarif

Modeli İzleme ve Değerlendirme Çalış-
tayı hakkında bilgiler paylaşıldı. Çalış-
tayın, eğitim sistemiyle ilgili sorunların
tespit edilip çözüm yollarının akademik
bir yaklaşımla ele alınacağı önemli bir
platform olacağını vurguladı.

CHP Lideri Özgür Özel
‘çocuk evi’ açılışı için 
bugün Manisa’ya geliyor 

ŞEHZADELER
Belediyesi’nin ken-

te kazandırdığı yeni
Spil Çocuk Evi’nin
açılışını Cumhuriyet
Halk Partisi Genel
Başkanı Özgür Özel
yapacak. Şehzadeler
Belediye Başkanı
Gülşah Durbay, Çarşı Mahallesi’nde
bulunan Spil Çocuk Evi’nin bugün
saat 13:00’da yapılacak olan açılışına
tüm Manisalıları davet eti.

Vali Özkan, yılbaşı 
tedbirlerini takip etti 

MANİSA Valisi Vahdettin
Özkan, yılbaşı güvenlik ted-

birleri kapsamında gerçekleştir-
ilen denetimlere katıldı. Vali
Özkan’a, İl Jandarma Komutanı
Tuğgeneral İlhan Şen ve İl Em-
niyet Müdürü Fahri Aktaş eşlik
etti. Süreyya Tabiat Parkı önün-
deki polis noktası ile Menemen
yolu üzerinde bulunan jan-
darma uygulama noktasında
güvenlik birimlerini ziyaret eden
Özkan, 2025 yılına huzurlu ve
güvenli bir başlangıç yapılması
için yürütülen çalışmalar
hakkında bilgi aldı. Özkan, gece
gündüz demeden fedakarca
çalışan personele teşekkür ed-
erek, yeni yıllarını kutladı.  

31 ARALIK gecesi Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye

Daire Başkanlığı Merkez Bir-
imi’nde nöbet vardı. Engelli
yüzücü Deniz Ünsal, yılbaşı
gecesinde hem 28. yaş gününü
hem de yeni yılı kutlamak ama-
cıyla itfaiye merkezine sürpriz
bir ziyaret gerçekleştirdi.

Engelli yüzücü Deniz’den 
itfaiyecilere yılbası̧ sürprizi

2025 yılının ilk bebeği 
dünyaya gözlerini açtı

MANİSA’DA 2025’in ilk bebeği
Manisa Şehir Hastanesi’nde

saat 00.01’de dünyaya geldi. Mani-
sa Şehir Hastanesi Kadın Hastalık-
ları ve Doğum Uzman Hekimi Op.
Dr. Murat Özşahin ve ebeler Ayşe
Yerlikaya, Seren Güngör, Büşra
Nur Söylemez, Arzu Çelik, Hande
Ceren Dilbaz’ın destekleriyle nor-
mal doğum başarılı bir şekilde
gerçekleştirildi. 2’de

4’te
3’te

7’de 2’de

3’te

7’de

6’da
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Cansu MERİÇ

MANİSA’DA 2025’in ilk be-
beği Manisa Şehir Hastane-
si’nde saat 00.01’de dünyaya
geldi.

Manisa Şehir Hastanesi
Kadın Hastalıkları ve Doğum
Uzman Hekimi Op. Dr. Murat

Özşahin ve ebeler Ayşe Yerli-
kaya, Seren Güngör, Büşra Nur
Söylemez, Arzu Çelik, Hande
Ceren Dilbaz’ın destekleriyle
normal doğum başarılı bir şe-
kilde gerçekleştirildi.

Manisa Şehir Hastanesi yet-
kilileri, sağlıklı nesillerin dün-
yaya gelmesine katkı sunmaya

ve ailelerin yanında olmaya
2025 yılında da aynı özveriyle
devam edeceklerini vurguladı.

Hastane yönetimi, "Yeni
yılın tüm halkımıza sağlık, mut-
luluk ve huzur getirmesini dili-
yor, bu özel anın mutluluğunu
tüm Manisa ile paylaşıyoruz"
dedi.

Manisa’da 2025’in ilk 
bebeği dünyaya geldi

31 ArAlık gecesi Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
Daire Başkanlığı Merkez Bi-
rimi’nde görev yapan itfaiyeci-
ler, sürpriz bir kutlama ile
karşılaştı. Engelli yüzücü Deniz
Ünsal, yılbaşı gecesinde hem

28. yaş gününü hem de yeni yılı
kutlamak amacıyla itfaiye mer-
kezine sürpriz bir ziyaret ger-
çekleştirdi.

PASTAYlA SÜrPrİZ 
kUTlAMA

Deniz Ünsal, elinde pasta-

larla geldiği itfaiye merkezinde,
itfaiyecilere unutulmaz bir kut-
lama yaptı. 28. yaş gününün ilk
kutlamasını, pastanın üzerindeki
mumları alkışlar eşliğinde üfle-
yerek gerçekleştiren Ünsal, tüm
itfaiye personeline moral verdi.

“İTFAİYENİN BENİM 
HAYATıMDAkİ 

YEr Bİr BAŞkA”
2024’ü 2025’e bağlayan da-

kikalarda yaş gününü itfaiyeci-
lerle birlikte kutlamaktan dolayı
çok mutlu olduğunu ifade eden

engelli yüzücü Deniz Ünsal,
“Dünyaya geldiğimden birkaç
yıl sonra itfaiye bugüne kadar
benim hayatımdaki yeri başka
idi. Onları yılbaşı nöbetlerinde
yalnız bırakmamak aynı za-
manda da birlikte yeni yıla gir-

mek için geldim. Biraz olsun
onları mutlu edebildiysem ne
mutlu bana. Gerçi onların
benim hayatımdaki yerleri her
zaman çok farklı. 700 kişilik it-
faiye ailesinin her bireyini sevi-
yorum” dedi. Haber Merkezi

Engelli yüzücü Deniz Ünsal, 31 Aralık gecesi Manisa Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Daire Başkanlığı Merkez
Birimi'nde görev yapan itfaiyecilere pastalı sürpriz yaptı… Ünsal, hem yeni yılı hem de 28. yaş gününü kutladı

Engelli yüzücü 28. yaş günü pastasıyla 
itfaiyecilere yılbaşı sürprizi yaptı!
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 06 65

SEVİM ECZANESİ
0236 234 26 50

PELİN AKKAYA ECZANESİ

PRİME ECZANESİ

0236 250 66 44

0236 999 16 78

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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SARUHAN ECZANESİ
1523 - Rodos Adası, Kanuni Sultan Süleyman tarafından fethedildi.
1757 - Birleşik Krallık, Kalküta'yı (Hindistan) ele geçirdi.
1839 - Fotoğrafın mucitlerinden biri olan Fransız fotoğrafçı Louis Daguerre,
Ay'ın ilk fotoğrafını çekti.
1870 - Brooklyn Köprüsü'nün yapımına başlandı.
1935 - Marmara Adası ve Erdek'te deprem oldu; 5 kişi öldü, 600 bina hasar
gördü.
1935 - Türkiye'de Soyadı Kanunu yürürlüğe girdi.
1979 - Türk ve Amerikalı arkeologların beş yıl süren ortak çalışmalarıyla,
dünyanın ilk İslam batığı Ege Denizi'nde bulundu.
2006 - Bavyera'da (Almanya) bir buz pistinin çatısı çöktü: 15 kişi öldü.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA Valisi Vahdettin
Özkan, yılbaşı güvenlik tedbirleri
kapsamında gerçekleştirilen de-
netimlere katıldı. Vali Özkan’a, İl
Jandarma Komutanı Tuğgeneral
İlhan Şen ve İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş eşlik etti. Süreyya
Tabiat Parkı önündeki polis nok-
tası ile Menemen yolu üzerinde
bulunan jandarma uygulama
noktasında güvenlik birimlerini
ziyaret eden Özkan, 2025 yılına
huzurlu ve güvenli bir başlangıç
yapılması için yürütülen çalış-
malar hakkında bilgi aldı.
Özkan, gece gündüz demeden
fedakarca çalışan personele te-
şekkür ederek, yeni yıllarını kut-
ladı.  İHA

Vali Özkan yılbaşı tedbirlerini yerinde takip etti 

SELENDİ Kaymakamı Tarık
Safa Kahveci ilçenin huzur ve gü-
venliği için gece boyunca görev
başında olan emniyet ve  jan-
darma personelini yılbaşı akşa-
mında yalnız bırakmadı. 

Kaymakam Kahveci, İlçe Jan-
darma Komutanı Muhammed Tok,

İlçe Emniyet Amiri Emre Gevanci
ile birlikte Selendi ilçe giriş ve çı-
kışlarında yol kontrolleri yapan,
vatandaşlarlın can ile mal güvenli-
ğini sağlamak ve huzurunu temin
etmek amacıyla oluşturulan kont-
rol noktalarında görev yapan polis
ve jandarma ekiplerini ziyaret

ederek yeni yıla kolluk kuvvetleri
ile birlikte girdi. 

Kaymakam Kahveci kolluk
kuvvetlerinin yeni yıllarını kutladı.
Kaymakam Kahveci ayrıca araç
sürücülerine ve araçta bulunan
vatandaşlara ikramlarda bulundu.
İHA

Kaymakam Kahveci yılbaşı akşamı kolluk
kuvvetlerini yalnız bırakmadı 
Kaymakam Kahveci yılbaşı akşamı kolluk
kuvvetlerini yalnız bırakmadı 

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, yeni yılın huzurlu ve gü-
venli ortamlarda karşılanmasını
sağlamak ve halk sağlığını ko-
rumak üzere yılbaşı gecesinde
de denetimlerini sıkı bir şekilde
sürdürdü.  Yılbaşı gecesi eğ-
lence mekanları ve fırınlara yö-
nelik denetimler yapan zabıta
ekipleri, kaldırımlara park edilen
motosikletlerle ilgili de işlem
yaptı. Sokak ve caddelerde ya-
pılan ışıklandırma çalışmaları ile
kenti yeni yıla hazırlayan Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi,
paylaşılan heyecana gölge
düşmemesi için denetimlerini
de sıkı şekilde sürdürdü. Bü-
yükşehir Belediyesi Zabıta Dai-
resi Başkanlığı’na bağlı ekipler,
halkın sağlık, güvenlik ve huzu-
runu korumak için 31 Aralık ak-
şamı başladıkları denetimleri

yeni yılın ilk saatlerine kadar
sürdürdü. Eğlence mekanları
ve fırınlara yönelik gerçekleştiri-
len denetimlerin yanı sıra kaldı-
rımlara park edilen ve ulaşımı
olumsuz etkileyen motosikletler
ile ilgili işlem yapıldı. 

MOTOSİKLETLER 

KALDIRIMLARDAN

KALDIRILDI 

Büyükşehir Belediyesi Za-
bıta ekipleri, Şehzadeler ve Yu-
nusemre ilçelerinde yayaların
kaldırımları güvenli ve rahat bir
şekilde kullanması için denetim
yaptı. İl Emniyet Müdürlüğü ve
Şehzadeler Belediyesi iş birli-
ğinde yapılan denetimlerde
motosikletlerin kaldırımları işgal
etmesi önlendi. Kural ihlali
yapan motosiklet sahipleri hak-
kında idari para cezası uygu-
landı.  İHA

Denetimler yılın ilk 
saatlerinde de devam etti   
Denetimler yılın ilk 
saatlerinde de devam etti   

BALIKESİR'İN Gönen ilçe-
sinde yılbaşı kutlaması sonrası
yaşanan şüpheli ölüm, ilçede ve
genç kızın memleketinde büyük
üzüntüye yol açtı.   

Manisa'nın Ahmetli ilçesi
nüfusuna kayıtlı 18 yaşındaki
üniversite öğrencisi Melek Pek-
kara, yeni yıl gecesi arkadaşla-
rıyla eğlenmek için kaldığı kız
yurdundan izin aldı. Eğlencenin
ardından Gönen Şehir Parkı ya-
kınındaki Banyolar Caddesi
üzerinde fenalaşan Pekkara, ar-
kadaşlarının durumu 112 Acil
Sağlık ekiplerine bildirmesi üze-

rine ambulansla Gönen Devlet
Hastanesi'ne kaldırıldı.  Hasta-
nede yapılan tüm müdahalelere
rağmen hayatını kaybeden
Melek Pekkara'nın kesin ölüm
nedeninin belirlenmesi için ce-
nazesi Bursa Adli Tıp Kuru-
mu'na gönderildi. Olayla ilgili
olarak Gönen Cumhuriyet Baş-
savcılığı tarafından soruşturma
başlatıldı. Genç kızın ani ölümü,
Gönen'de ve Manisa'daki ailesi
arasında derin bir üzüntüye
neden oldu. Soruşturma kapsa-
mında olayın tüm yönleriyle ay-
dınlatılması bekleniyor.  İHA

Üniversiteli Melek yılbaşı 
gecesi hayatını kaybetti
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Manisa Valisi Vahdettin
Özkan, Manisa’da aralık ayı
içerisinde asayiş ve güvenliğe
ilişkin açıklamalarda bulundu.
Vali Özkan “Emniyetimiz ve
jandarmamızın başarılı çalışma-
ları sonucu şehrimizde suçların
aydınlatılma oranı yüzde
96’dır.” dedi.   

Manisa Valisi Vahdettin
Özkan, emniyet ve jandarma
birimlerinin her zaman olduğu
gibi aralık ayında da etkili bir
koordinasyonla en iyi şekilde
güvenlik hizmetlerine devam
ettiğini belirtti, güvenlik güçle-
rine teşekkür etti. 

“Manisa’Da sUÇ 
aYDınLaTMa ORanı 

YÜZDE 96” 
Yaptığı açıklamada suç ve

suçlularla mücadele perfor-
mansın en önemli kriterlerden
birisinin bunların aydınlatılması
olduğunu belirten Vali Vahdet-
tin Özkan, “Emniyetimiz ve jan-
darmamızın başarılı çalışmaları
sonucu şehrimizde suçların ay-
dınlatılma oranı yüzde 96’dır.
Yine güvenlik kamu hizmetlerini
yüksek derecede olumsuz etki-
leyen diğer bir husus da ceza
alıp yakalaması bulunan şahıs-
lardır. Bu şahısların, geleceği-

mizin güvenliği ve adalet duy-
gusunun pekişmesi için bir an
önce yakalanmaları önemlidir.
Bir seferberlik ruhuyla emniyet
ve jandarmamızın çalışmaları
sayesinde aralık ayında 376
şahıs yakalanmıştır. Hapis ce-
zası kesinleşmiş kişilerin yaka-
lanma oranlarına bakıldığında
bu ay ki oranın yüksek oldu-
ğunu ifade edebilirim.” dedi. 

Toplumda bir hassasiyet
konusu olan göçmen kaçakçı-
lığı ve insan ticareti yapan şa-
hıslarla ilgili İçişleri
Bakanlığı’nın koordinasyo-
nunda Anadolu’nun dört bir ya-
nında çalışma yapıldığını ifade
eden Vali Özkan, bu çerçevede
emniyet ve jandarma tarafın-
dan yapılan operasyonlarda
dönem içerisinde 2 organizatör
ve 1 araç ele geçirildiğini de
açıkladı. 

“ZEHiR TaCiRLERiYLE 
MÜCaDELE aRaLıKsıZ 

DEVaM EDiYOR” 
Türkiye’nin geleceği olan

gençleri yüksek derecede bir
riske maruz bırakan zararlı
madde ve zehir tacirleriyle
mücadelenin aralıksız devam
ettiğini vurgulayan Vali Özkan,
“Bu mücadelede tüm birimle-

rimiz, anne ve babalar, öğret-
menlerimiz, din görevlilerimiz,
meslek kuruluşlarımız, üniver-
sitelerimiz, her bir vatandaşı-
mızla birlikte zararlı
maddelerle mücadele eylem
planının tedbirlerini yürütüyo-
ruz. Bu mücadele madde arzı
ve madde talebinin kontrolü
ile rehabilitasyon faaliyetlerin-
den oluşmaktadır. Madde ar-
zıyla ilgili özellikle adli
makamlarla koordineli olarak
emniyet ve jandarmamızın
yapmış olduğu nitelikli çalış-
malar var. Sokak hakimiyeti,
suç ve suçlarla mücadele,
özellikle bu zehir tacirlerinin
hareket alanlarının sıfırlanması
için etkili önleyici tedbirlerin
alınması önem arz ediyor.
Suça bulaşmış olanların da
hızlıca adli makamlara teslim
edilmesi gerekiyor. Bu çerçe-
vede 2024 aralık ayında 49
operasyon yaptık. Bu operas-
yonlar da 354 kişi gözaltına
alındı, 41 kişi tutuklandı, 21
kişi de adli kontrol aldı.” şek-
linde konuştu. 

Kaçakçılıkla mücadele
kapsamında ise aralık ayında
43 kişinin gözaltına alındığını
belirterek bunlardan 4 kişinin

adli kontrol aldığını söyleyen
Vali Özkan terörle mücadele
kapsamında yürütülen çalış-
malara ilişkin açıklamalarda
bulundu.  

“TERÖRLE aMansıZ VE 
KaRaRLı BiR 

MÜCaDELEMiZ VaR” 
Memleketin birliği ve bü-

tünlüğüne ilişkin milletin yük-
sek hassasiyetinin tercümanı
olarak devletin ve kolluk birim-
lerinin amansız bir mücadele
yürüttüğünün altını çizen Vali

Özkan terörle mücadele çalış-
maları çerçevesinde dönem
içinde Manisa’da 7 operasyon
yapıldığını, gözaltına alınan 4
şahsın tutuklandığını 3’ünün
ise adli kontrol aldığını söy-
ledi. 

Dönem içinde yaşanan
asayiş olaylarına da değinen
Vali Özkan, Saruhanlı’da bir
kasten öldürme olayı yaşandı-
ğını, bu çerçevede 3 kişinin
tutuklandığını ve 6 kişinin adli
kontrol aldığını, Yunusemre il-

çesinde yaşanan silahla yara-
lama olayında 3 kişinin tutuk-
landığını belirtti. Bu tür
olaylarda emniyet ve jandar-
manın çok organize bir şekilde
nitelikli çalışmalarla olayları
hızlıca aydınlattığını söyleyen
Vali Özkan, Manisa’nın huzuru
için görev yapan emniyet ve
jandarma personeline, güven-
lik hizmetlerini iyileştirmek için
sağladıkları katkı ve katılımdan
dolayı Manisalılara teşekkür
etti.  iHa

Manisa Valisi Vahdettin Özkan, Manisa’daki aralık ayı güvenlik konularını değerlendirdi   

Manisa’da suç aydınlatma oranı 

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, tarım ve hayvancılık
sektöründe yaptığı önemli des-
tekler ile üretimin ve üreticinin
yanında olmaya devam ediyor. 

Sektördeki verimlilik ve üre-
tim kalitesini artırmayı amaçla-
yan uygulamalar kapsamında,
altyapı projeleri hayata geçiren
ve üreticilere yönelik hibe des-
tekli projeler gerçekleştiren Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi,
destek programlarını kararlılıkla
sürdürüyor. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
“Manisa’mızda üretimin baş
tacı edildiği, üreticinin hakkını
aldığı, tüketicilerimizin sağlıklı
ve ekonomik gıdaya ulaştığı bir
düzen için sorumluluk almaya
kararlılıkla devam edeceğiz.
Üretim kalitesinin yükselmesi,
üreticinin daha çok kazanması
için destek programlarını arttı-
rarak sürdüreceğiz” dedi. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, üretim kapasitesi ve kali-
tesini artıran, kırsal kalkınmaya
destek sunan programlarını

sürdürüyor. Kentin tamamını
kapsayan programları ile 2024
yılı içinde tarım ve hayvancılık
konusunda birçok destek pro-
jesine imza atan Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi, zararlılarla
biyoteknik mücadeleden
tohum, arı ve kovan desteğine,
Hayvansal İçme Suyu Göleti
(HİS) yapımından taral dolum
tesislerine kadar geniş bir yel-
pazede sunduğu hizmetlerle
üreticilerin yanında oldu. 

KanaDı nOKTaLı siRKE 
sinEĞinE  KaRŞı 

BiYOTEKniK 
MÜCaDELEYE  DEsTEK

Manisa için önemli bir gelir
kaynağı olan, yapılan ihracat ile
ekonomiye büyük katkı sağla-
yan kiraz üretimi için üreticilerin
sorunlarının başında gelen ka-
nadı noktalı sirke sineğine karşı
yapılan biyoteknik mücadelede
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
üreticilerin yanında yer alarak
destek sağladı. Yapılan biyo-
teknik mücadele kapsamında
85 mahallede 9 bin 500 dekar-
lık alanda kiraz üretimi yapan 3
bin 220 üreticiye 96 bin 580
şişe elma sirkesi desteğinde
bulunuldu. Uygulama ile zarar-
lılarla mücadelede çevre dostu
sürdürülebilir çözümlerin, 2025
yılında da devam edeceği bildi-
rildi. 

aRı ÜRETiCiLERinE ana 
aRı VE KOVan VERiLDi

2024 yılında arı üreticileri de
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’nin desteklerinden fayda-
landı. Arı üreticilerine yapılan
desteklerde 73 arıcıya Batı Ege
Tipi 10’ar adet ana arı dağıtımı

yapıldı. Arıcılık kayıt sistemine
kayıtlı 200 arıcıya ise yüzde 50
hibe ile Langrosth tipi kovan
desteği sağlandı. 

'BUZaĞıLaR  BÜYÜYOR 
ÇiFTiLER GÜÇLEniYOR' 

PROJEsi
Büyükşehir Belediyesi, hay-

van üreticilerine yönelik de bir
proje geliştirdi. Kooperatiflerle
iş birliği yapan Manisa Büyük-
şehir Belediyesi, 19 koopera-
tife, ishale bağlı buzağı
ölümlerinin önlenmesi için des-
tek paketi hazırladı. Bu kap-
samda çiftçilere buzağıların
gelişimi için gerekli olan sindi-
rim güçlendirici vitamin, yalama
taşı, buzağı biberonu ve yedek
biberon emzikleri verildi. 

ÜRETiCiLERE
TOHUM DEsTEĞi

‘Arpa ve Buğday Tohumu
Bizden Hasat Sizden Projesi’
kapsamında 670 üreticiye top-
lam 185 bin 100 kilogram arpa
tohumu, bin 130 üreticiye 291
bin 300 kilogram buğday to-
humu dağıtılarak üretime katkı
sağlandı. Yem bitkisi ve süt otu
tohumu bizden, hasat sizden
projesi kapsamında büyükbaş

ve küçükbaş hayvan yetiştirici-
lerinin süt ve et verimini arttır-
mak amacıyla 417 çiftçiye, 87
bin 675 kilogram yem bitkisi to-
humu verilerek üretime destek
sağlandı. 

HEM YanGınDa HEM DE 
iLaLaMaDa HiZMET 

VERECEK
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi, hayvancılıkla uğraşan üre-
ticilerin su ihtiyacını karşılamak
üzere 2024 yılında, Demirci,
Kula, Salihli, Selendi, Yunu-
semre ilçelerinde 8 adet Hay-
van İçme Suyu Göleti (HİS)
yapımını tamamlarken Kırk-
ağaç, Kula, Selendi, Gördes ve
Yunusemre ilçelerinde bulunan
69 adet HİS’in ise bakımlarını
gerçekleştirdi. Sulama altyapı-
sına yönelik olarak il genelinde
4 sondaj, 1 damlama sulama
tesisi ve 4 tarımsal sulama ha-
vuzu yapımı gerçekleştirilirken
120 damlama sulama tesisinin
de bakımı yapıldı.  Akhisar, De-
mirci, Gördes, Kırkağaç, Sarı-
göl, Saruhanlı, Selendi,
Şehzadeler ve Turgutlu ilçele-
rinde, hem yangında hem de 6
bin 615 üreticinin ilaçlamada

faydalanacağı taral dolum tes-
isleri kuruldu. Ayrıca, tarımsal
sulama amaçlı depo yapımı ve
sulama kooperatif talepleri
doğrultusunda yatırımlara imza
atıldı. 

BaŞKan ZEYREK, 
'BÜYÜKŞEHiR OLaRaK 

DEsTEKLERiMiZ
DEVaM EDECEK'

Çocuklara bırakılacak en
güzel mirasın, üreten bir Türkiye
olacağını söyleyen Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, “Üretimin artması, üreti-
cinin daha çok kazanması için
desteklerimize ara vermeden
devam edeceğiz. Bu yıl gerçek-
leştirilen projeler ve desteklerle
üreticilerin kalkınmasına ve böl-
gedeki tarım, hayvancılık sektö-
rünün güçlenmesine önemli
katkılar sağladık. 2024 yılında
sağladığımız desteklerle verimli
tarım uygulamaları ve sürdürüle-
bilir hayvancılık için güçlü bir
zemin hazırlayarak, üreticilerin
geleceğe daha sağlam adımlar
ile ilerlemesini hedefledik. Mani-
sa’mızda üretimin baş tacı edil-
diği, üreticinin hakkını aldığı,
tüketicilerimizin sağlıklı ve eko-
nomik gıdaya ulaştığı bir düzen
için sorumluluk almaya kararlı-
lıkla devam edeceğiz. Koopera-
tifleşen, nitelikli istihdam yaratan
anlayışı egemen kılacağız. Ço-
cuklarımıza bırakacağımız en
güzel miras. üreten bir Türkiye
olacaktır” dedi.

Başkan Zeyrek, Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi olarak, Ma-
nisa’da tarım ve hayvancılık
alanında üretim kalitesinin yük-
selmesi, üreticinin daha çok
kazanması için destek prog-
ramlarını arttırarak sürdürecek-
lerini de sözlerine ekledi.
Haber merkezi

Tarım ve hayvancılığa Büyükşehir desteği sürecek

Manisa'nın daha yaşana-
bilir ve güvenli bir kent olabil-
mesi için hizmetlerini sürdüren
Manisa Büyükşehir Belediyesi
bakım ve onarım çalışmalarına
hız kesmeden devam ediyor.
Fen İşleri Dairesi Başkanlığı
ekipleri, 17 ilçenin tamamında
7 gün 24 saat esasıyla çalışma-
larını sürdürerek yıpranan
köprü korkuluklarını yeniliyor.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, Fen İşleri Dairesi Başkan-
lığı Manisa'nın dört bir yanında

sürdürdüğü çalışmalar kapsa-
mında zaman içerisinde yıpra-
nan korkulukların bakımları
gerçekleştiriliyor, ömrünü ta-
mamlayanlar korkuluklar yeni-
leriyle değiştiriliyor. Bu
kapsamda Üçpınar, Kırkağaç
Gelenbe, Akhisar Erdemli,
Aşağıçobanisa-Hacıhaliller ma-
hallelerinde köprü korkulukları-
nın bakım ve onarımı
gerçekleştirildi. Hacıhıdır Ma-
hallesinde Salihli-Gördes kara-
yolu üzerinde bulunan

köprünün korkulukları yenilenir-
ken, Alaşehir'e bağlı Alhan Ma-
hallesinde bulunan ve çevre
mahalleler tarafından da yoğun
şekilde kullanılan köprüde kor-
kuluk montajı yapıldı. 

Nisan ayından bugüne
kadar gerçekleştirilen çalışma-
lar kapsamında toplam 12 köp-
rünün korkuluklarının bakım,
onarım ve imalat işlemi tamam-
lanarak köprü geçişleri vatan-
daşlar için daha güvenli hale
getirildi.  iHa

Salihli ve Alaşehir'de köprü korkulukları yenilendi   

yüzde 96 olarak gerçekleşti
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Cansu MERİÇ

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Meclisi Sokak Hayvanları
Komisyonu, çalışmalarına ara-
lıksız devam ediyor. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Mimar Ferdi Zeyrek’in çalışma-
larını yakından takip ettiği ko-
misyon, sokak hayvanlarına
yönelik toplumsal duyarlılığı ar-
tırırken yaşam şartlarını iyileştir-
meyi hedefliyor.   

Aralık ayı toplantısını Akhi-

sar ilçesinde gerçekleştiren Ko-
misyon, ilçedeki sokak hayvan-
larına yuva olan Akhisar
Belediyesi Doğal Yaşam Ala-
nı’nı da ziyaret ederek çalışma-
lar hakkında bilgi aldı,
Büyükşehir’in sokak hayvanları
için hazırladığı çalışmalar ve
projelerle ilgili bilgi verdi. 

YenilikÇi PrOJeler 
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Ferdi Zeyrek, gö-

reve geldiği günden bu yana
sokak hayvanlarına yönelik va-
atlerini hayata geçirmek için
kararlı ve hızlı adımlar atmaya
devam ediyor. Veteriner hekim-
ler ve hayvanseverlerle iş birliği
içinde her ilçeye modern doğal
yaşam alanları inşa etmeyi ve
sokak hayvanlarının sağlık
kontrollerini akıllı kart sistemiyle
takip etmeyi amaçlayan proje-
ler, bu alandaki yenilikçi yakla-
şımını ortaya koyuyor. Manisa
Büyükşehir Belediye Mecli-
si’nde kurulan Sokak Hayvan-
ları Komisyonu ise Başkan
Zeyrek’in hayvan haklarına ver-
diği önemin somut bir göster-
gesi olarak dikkat çekiyor. 

kOMisYOn, GÜVenli 
Bir kenT Ve sOkak 

HaYVanlarının saĞlıĞı 
iÇin ÇalıŞıYOr 

Halk sağlığını korumak,
güvenli bir kent oluşturmak ve
sokak hayvanlarının sağlığı için

çalışmalarına ilk günden itiba-
ren aralıksız devam eden Ma-
nisa Büyükşehir Belediye
Meclisi Sokak Hayvanları Ko-
misyonu, Aralık ayı toplantısını
Akhisar’da yaptı. Akhisar Bele-
diyesi Doğal Yaşam Alanı’nı da
ziyaret eden Komisyon üyeleri,
çalışmalar hakkında bilgi aldı.
Merkezde, 4 bin 150’nin üze-
rinde sokak hayvanının kısırlaş-
tırıldığı, yaklaşık 450 sokak
hayvanına barınma imkanı sağ-
landığı, ayrıca, 150’den fazla
sokak hayvanının sahiplendiril-
diği ve tedavi merkezinde de
yüzlerce hayvanın tedavi edil-
diği kaydedildi. Doğal Yaşam
Alanı içerisinde sokak hayvan-
larının beslenmesi için günlük
900 kilogram mama dağıtımı
yapıldığı da belirtildi. 

sanaT Ve eĞiTiM 
FaaliYeTleri de 

inCelendi 
Komisyonun Akhisar

programına Akhisar Belediye
Başkanı Besim Dutlulu ve eşi
Özge Dutlulu, Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek’in eşi Nurcan Zeyrek,
Manisa Büyükşehir Belediye
Meclisi Sokak Hayvanları Ko-
misyonu Başkanı Uğur Doğan,
Akhisar Belediye Başkan Yar-
dımcısı Ekrem Kayserili, Salihli
Belediye Başkan Yardımcısı
Selim Akbıyıkoğlu, Sağlık İşleri
Koordinatörü Derya Hüner, Ve-
teriner İşleri Müdürü Orhancan
Önlü ve Belediye Meclis Üye-
leri Cafer Çeniz, Emre Okkalı,
Hüseyin Çelik ile Uğur Leylek
katıldı. Akhisar ilçe programı

kapsamında, kültür sanat ça-
lışmalarının yapıldığı Uğur
Mumcu Kültür Merkezi de zi-
yaret edildi. Heyet, merkezdeki
Engelsiz Atölye, ahşap tasa-
rım, çini, mozaik, dekoratif bo-
yama, teknoloji ve müzik
atölyelerini de gezerek burada
yürütülen sanat ve eğitim faali-
yetleri hakkında bilgi aldı. 

Başkan Ferdi Zeyrek’in
sosyal belediyecilik anlayışını
yansıtan bu projeler, Mani-
sa’da sokak hayvanlarına yö-
nelik toplumsal duyarlılığı
artırırken yaşam şartlarını iyileş-
tirmeyi, vatandaşların deste-
ğiyle daha geniş bir etki
oluşturmayı ve şehirde daha
güvenli, sağlıklı, uyumlu bir
yaşam ortamı oluşturmayı he-
defliyor.  iHa

Sokak hayvanları için Akhisar’da toplandılar

Manisa’nın Akhisar ilçesi
Kayalıoğlu mahallesinde kay-
bolan Alzheimer hastası yaşlı
adam 12 saat sonra AFAD ta-
rafından yürütülen çalışma son-
rası bulunarak, ailesine
kavuştu. 

Kızıyla birlikte banka işlem-
leri için ilçe merkezine giden
Alzheimer hastası Hüseyin Ço-
lakoğlu (65), evine dönmek için
yalnız başına bindiği toplu ula-
şım aracından yanlış durakta
inince, yönünü kaybederek, ka-
yıplara karıştı.

Ailesinin 112’ye ihbar ettiği

kayıp olay sonrası AFAD tara-
fından başlatılan arama çalış-
malarından iyi haber 12 saat
sonra geldi.

AFAD koordinesinde kuru-
lan arama kurtarma çalışmala-
rına JAK, UMKE ve AKUT
Arama Kurtarma Derneği ka-
tıldı. 

Hüseyin Çolakoğlu’nun cep
telefonundan gelen sinyalleri
takip eden ekipler, sürekli yer
değiştiren Çolakoğlu’nu Kayalı-
oğlu mahallesine yaklaşık 7 ki-
lometre uzaklıkta kırsal bir
alanda buldu.

Bulunduğu yeri tarif ede-
meyen ve yürüyerek yer değiş-
tiren Çolakoğlu’nun aranması
mevsim şartlarının zorluğu ne-
deniyle geniş bir bölgede ya-
pıldı. Dondurucu soğuğa
direnerek sağ olarak kurtarılan
Çolakoğlu’nun ilk tedavisi olay
yerindeki sağlık görevlileri tara-
fından yapıldı. Hüseyin Çola-
koğlu daha sonra Akhisar
Devlet Hastanesi’nde tedavi al-
tına alındı. 

65 yaşındaki Alzheimer has-
tası Hüseyin Çolakoğlu’nun ai-
lesi, babalarının sağ olarak

bulunmasından dolayı büyük
sevinç yaşarken, arama kur-
tarma ekiplerine teşekkür etti.

Kaybolan Alzheimer hastası yaşlı adam 
telefon sinyali sayesinde bulundu

Balıkesir'den Manisa’ya
gelip sit alanında kepçeyle de-
fine arayanlara yılbaşı gecesi
suçüstü yapıldı. Manisa’nın Sa-
lihli ilçesinde 1. derece arkeolo-
jik sit alanında yılbaşı gecesi
define ve tarihi eser bulmak için
kepçeyle kaçak kazı yapan ve
Balıkesir'den geldikleri öğrenilen
4 kişi, jandarma ekipleri tarafın-
dan gece baskınında kıskıvrak
yakalandı.  Edinilen bilgiye göre,
önleyici kolluk görevini icra
eden Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığına bağlı Salihli Jan-
darma Komutanlığı ekipleri,
Salihli'nin Kemer Mahallesi Narlı
mevkiindeki yol kenarında 1.
derece arkeolojik sit alanında iş

makinesiyle kazı yapıldığını tes-
pit etti. Jandarma ekiplerince
yapılan araştırmada kepçe ile
kazı yapan 4 kişinin Balıke-
sir’den geldiğini belirledi. Suç
aletleri ile yakalanan şüpheliler
Ö.K. (50), A.Y. (29), Ş.B. (54) ve
T.B. (29), jandarmaya götürüldü.

Jandarmaya götürülen 4 şüphe-
linin işlemlerinin devam ettiği
öğrenilirken, kaçak kazıda kulla-
nılan kepçe ise yediemin de-
posu otoparkına çekildi. Ele
geçirilen 3 adet cep telefonu ise
inceleme yapılmak üzere el ko-
nulduğu öğrenildi.  iHa

Yılbaşı gecesi define ararken yakaladılar 
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Burhan AKDEMİR

yeni yılda Türkiye’yi eko-
nomi konusunda yoğun bir
gündem bekliyor. Ekonomi yö-
netimi, enflasyon, büyüme ve
istihdam odaklı bir yıl geçire-
cek. 

Enflasyon ve büyüme veri-
leri açıklanırken, Orta Vadeli
Program hedefleri uygulana-
cak. Merkez Bankası ise yıl bo-
yunca 8 PPK toplantısı
yapacak. Bu gelişmeler, ekono-
miyi şekillendirecek önemli
adımlar olacak.

Türkiye İstatistik Kurumu

(TÜİK), 3 Ocak'ta aralık ayı ve
2024 yılı enflasyon verilerini ka-
muoyu ile paylaşacak. Bu veri-
nin açıklanmasıyla memur ve
emeklilerin alacağı 6 aylık zam
farkı da netleşmiş olacak. Ay-
rıca, SSK ve Bağ-Kur emeklileri
de maaşlarını geçen yılın son 6
aylık enflasyonu oranında zamlı
alacak.

Orta Vadeli Program (OVP)
kapsamında 2024 Haziran ayı
itibarıyla başlayan dezenflas-
yon süreci sürdürülecek. En-
flasyon oranının OVP

döneminde tek haneli seviye-
lere indirilmesi ve bu seviyede
tutulması hedefleniyor. Eko-
nomi yönetimi dezenflasyon
sürecini temin edecek politika
bileşimi sürdürecek, istenilen
patikaya gerileyene kadar da
bütün araçları enflasyonla mü-
cadeleye katkı sağlayacak şe-
kilde kullanacak. Ayrıca,
finansal istikrar güçlendirilecek,
enflasyon ataleti kırılacak ve
enflasyonun arz yönlü kaynak-
larıyla daha etkin mücadele
edilecek.

2024 yılı BÜyÜme
VeriSi 28 ŞuBat'ta 

aÇıKlanacaK
TÜİK, 2024 yılına ilişkin bü-

yüme verisini 28 Şubat'ta açık-
layacak. Son açıklanan verilere
göre ülke ekonomisi 2024 yılı-
nın üçüncü çeyreğinde yüzde
2,1 büyüme kaydetmişti. 2025
yılın ilk üç çeyreğine dair bü-
yüme verileri ise 30 Mayıs, 1
Eylül ve 1 Aralık tarihlerinde ka-
muoyuyla paylaşılacak. OVP'ye
göre, 2024 sonunda büyüme-
nin yüzde 3,5, 2025'te ise
yüzde 4 olması bekleniyor.

Program süresince istihda-
mın yıllık ortalama 758 bin kişi
artması bekleniyor. 2025'te iş-
sizlik oranının yüzde 9,6 olması
hedefleniyor.

PPK Bu yıl 8 KeZ 
tOPlanacaK

TCMB takvimine göre, bu
yıl 12 yerine 8 PPK toplantısı
gerçekleştirecek. Banka ayrıca,

8 PPK toplantı özeti, 4 enflas-
yon raporu ve 2 finansal istikrar
raporu açıklayacak.

Banka, PPK toplantılarını 23
Ocak, 6 Mart, 17 Nisan, 19 Ha-
ziran, 24 Temmuz, 11 Eylül, 23
Ekim ve 11 Aralık'ta gerçekleş-
tirecek. Piyasalar, PPK sonra-
sında açıklanan faiz oranını ve
mesajları yakından takip ede-
cek.

TCMB Başkanı Fatih Kara-
han, 7 Şubat, 22 Mayıs, 14
Ağustos ve 7 Kasım tarihle-
rinde Enflasyon Raporu'nu
açıklayacak.

yılın SOnuna DOĞru 
OVP Ve BÜtÇe 

ÇalıŞmaları Öne 
ÇıKacaK

Yılın ikinci yarısından itiba-
ren 2026-2028 dönemini kap-
sayan yeni OVP çalışmalarının
başlaması planlanıyor.

Program ile küresel, bölge-
sel ve ulusal ekonomideki ge-

lişmeler ışığında belirlenen
makroekonomik hedefler ile
ekonomik ve sosyal alanlarda
izlenecek politikalar ortaya ko-
nulacak.

OVP ve Orta Vadeli Mali
Plan'ın Resmi Gazete'de ya-
yımlanmasının ardından kamu
idarelerinin bütçe teklifleri ve
yatırım programı çalışmaları
hız kazanacak.

Bütçenin, ilgili yasal dü-
zenleme çerçevesinde, en geç
17 Ekim'de Türkiye Büyük
Millet Meclisi (TBMM) Baş-
kanlığına sunulması gerekiyor.
Teklifin, TBMM Başkanlığınca
Plan ve Bütçe Komisyonuna
havale edilmesinin ardından,
Cumhurbaşkanlığı, bakanlıklar
ile bağlı kurum ve kuruluşların
bütçesi görüşülecek.

Bütçe maratonu TBMM
Genel Kurulu'ndaki görüşme-
lerin ardından sona erecek.
aa

2025 yılı, Türkiye ekonomisi için yoğun bir takvimle başladı… Enflasyon, büyüme ve istihdam verilerinin yanı sıra
memur ve emekli maaşlarına yapılacak zam oranları da, yılın en önemli gündem maddeleri arasında bulunuyor

2025’te ekonomi gündemi
yoğun geçecek!
2025’te ekonomi gündemi
yoğun geçecek!

SaruHanlı Belediye
Başkanı Ekrem Cıllı, Şehzade-
ler İlçe Başkanlığı'na seçilen
Ahmet Nalband ve yönetimini
ziyaret etti.

Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı, AK Parti İlçe Baş-
kanı Şerif Eroğlu ve AK Parti
Saruhanlı Gençlik Kolları Baş-
kanı Furkan Uzundal ile bir-
likte, Şehzadeler İlçe
Başkanlığına seçilen Ahmet
Nalband ve yönetimine hayırlı
olsun ziyaretinde bulundu. 

Ziyarette bölge siyasetinin
gelişimine yönelik fikir alışve-

rişi yapıldı.
Ahmet Nalband ve yöneti-

mini tebrik eden Başkan Cıllı,
yeni yönetimin bölgeye önemli

katkılar sağlayacağına olan
inancını dile getirdi. Ziyaret sı-

rasında birlik ve beraberlik
mesajları verilirken, teşkilatın
gelecek dönem çalışmaları
hakkında değerlendirmelerde
bulunuldu.

BÖlGeye HiZmet iÇin 
BirliK meSaJı

Ziyarette konuşan Başkan
Ekrem Cıllı, yeni yönetime ba-
şarılar dileyerek, bölgenin kal-
kınması adına teşkilatların
uyumlu çalışmasının önemine
dikkat çekti.

Cıllı, “Ahmet Nalband ve
ekibinin başarılı çalışmalara
imza atacağına inanıyorum.
Hep birlikte Saruhanlı ve Şeh-
zadeler için daha güzel proje-

ler üreteceğiz” dedi.
AK Parti Saruhanlı İlçe

Başkanı Şerif Eroğlu, ziyarette
yaptığı açıklamada, Şehzade-
ler İlçe Başkanlığı'nın yeni
dönem çalışmalarına destek
olacaklarını belirtti. 

Eroğlu, “Teşkilatlarımız ara-
sında güçlü bir iletişim ve iş
birliği var. Bu dayanışmayı
daha da ileri taşıyacağız” ifa-
delerini kullandı.

AK Parti Saruhanlı Gençlik
Kolları Başkanı Furkan Uzun-
dal da gençlik kollarının her
zaman aktif bir şekilde görev
alacağını ve yeni projeler için
hazır olduklarını dile getirdi.

Başkan Cıllı’dan Nalband'a hayırlı olsun ziyareti

cumHuriyet Halk Partisi
Genel Başkanı Özgür Özel,
yarın Şehzadeler Belediye-
si’nin yeni Spil Çocuk Evi açı-
lışını yapmak için Manisa’ya
geliyor. 

Şehzadeler Belediyesi’nin
kente kazandırdığı yeni Spil
Çocuk Evi’nin açılışını Cumhu-
riyet Halk Partisi Genel Baş-

kanı Özgür Özel yapacak. 
Şehzadeler Belediye Baş-

kanı Gülşah Durbay, Çarşı
Mahallesi’nde bulunan Spil
Çocuk Evi’nin 2 Ocak Per-
şembe günü saat 13:00’da
yapılacak olan açılışına tüm
Manisalıları davet ederek,
kente yeni bir çocuk evi ka-
zandırmanın mutluluğunu ya-

şadığını kaydetti. 
Başkan Durbay, Şehzade-

ler’de yaşayan çocuklar ve
çalışan annelerin yaşamını ko-
laylaştırmak için ilk günden bu
yana sosyal belediyecilik anla-
yışı ile hizmet verdiklerinin al-
tını çizerek, “Aile dostu bir
belediye olarak kentimizde ya-
şayan çocuk ve çalışan anne-

lerimizi önemsiyor ve çalışma-
larımızda önceliklerimiz ara-
sında yer almasına özen
gösteriyoruz. Yarın Genel Baş-
kanımız Sayın Özgür Özel’in
saat 13:00’da açılışını yapa-
cağı yeni çocuk evimizin açılı-
şına tüm halkımızı bekliyor,
kentimize hayırlı olmasını dili-
yorum” dedi. Haber merkezi

CHP Lideri Özel, Şehzadeler Belediyesi Çocuk Evi CHP Lideri Özel, Şehzadeler Belediyesi Çocuk Evi 
açılışı için Manisa’ya geliyor 

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara’nın girişimleri neti-
cesinde belediyemize kazandır-
dığı 2 ekskavatör iş
makinesinin ilki teslim alındı.

Demirci Belediyesi araç filo-

sunun daha da güçlenerek
saha çalışmalarının hızlı olarak
ilerlemesi amacıyla Başkan
Erkan Kara tarafından Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığı nezdinde yaptığı giri-

şimler neticesinde belediye-
mize hibe edilen 2 ekskavatör
iş makinesi kazandırıldı.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı tarafından
hibe edilen 22 tonluk ekskava-

törün ilki tır ile ilçemize nakli-
yesi sağlanarak belediye tara-
fından teslim alındı.

Başkan Yardımcısı İsmail
Hakkı Gül, Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığından
belediyeye teslim edilen iş ma-
kinesini inceleyerek ilçeye ha-
yırlı olmasını temenni etti.

Belediye Başkanı Erkan
Kara ise yaptığı açıklamada,
“Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığımız ile yaptığı
görüşmeler neticesinde beledi-
yemize 2 yeni ekskavatör ka-
zandırdık. 2 yeni ekskavatör ile
şehir içi ve kırsal mahallelerdeki
çalışmalarımız daha hız kazan-

mış olacak. Ekskavatör İş Ma-
kinelerimizin kazandırılmasına
destek veren Çevre, Şehircilik
ve İklim Değişikliği Bakanımız
Murat Kurum’a, Bakan Yardım-
cımız Burak Demiralp’e, Bakan
Danışmanı Ahmet Oğulbalı’na,
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı Çevre Yönetimi
Genel Müdürü Fatih Turan’a,
AK Parti Grup Başkanvekilimiz
- Manisa Milletvekilimiz Baha-
dır Yenişehirlioğlu’na,  AK
Parti Manisa Milletvekilimiz ve
MKYK Üyemiz Ahmet Mücahit
Arınç’a, AK Parti Manisa Mil-
letvekillerimiz Murat Bayba-
tur’a, Tamer Akkal’a, MHP

Grup Başkanvekilimiz – Ma-
nisa Milletvekilimiz Erkan Ak-
çay’a ve Ankara’da Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığında bizlerle birlikte
yoğun gayret gösteren AK
Parti İlçe Başkanımız Nurullah
Akgün ve MHP İlçe Başkanı-
mız Ümit Kanyılmaz’a şahsım
ve ilçem adına gönülden Te-
şekkür ediyorum. Memleketi-
mize hayırlı uğurlu olsun
“dedi.

Başkan Erkan Kara, ikinci
ekskavatör iş makinesinin de
önümüzdeki günlerde teslim
edileceğini söyledi. 

Haber merkezi

Demirci’ye yeni yıl hediyesiDemirci’ye yeni yıl hediyesi
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Burhan AKDEMİR

Cansu MERİÇ

Didem ALTINAY

Ak PArTİ’DE henüz tarihi
belirlenmeyen il kongresi önce-
sinde önemli gelişmeler yaşanı-
yor. Mevcut başkan Salih Hızlı,
kongrede aday olmayacağını

yönetimine iletirken, yerine ge-
çecek isimler de siyasi kulis-
lerde konuşulmaya başlandı. İl
Başkanlığı koltuğu için öne
çıkan isim AK Parti eski Manisa
Milletvekili Süleyman Turgut
olurken,  Ahmet Songüler’in de

başkanlık için
adı geçtiği öğ-
renildi. 

Manisa’da
yerel seçimde Cum-
huriyet Halk Partisi’nin ka-
zandığı zafer sonrasında AK

Parti’de kongre süreci boyunca
birçok ilçe başkanı görevi yeni
isimlere bıraktı. 

İlçe kongrelerini büyük
oranda tamamlayan AK Par-
ti’de gözler Manisa İl Kon-
gresi’ne çevrilirken, kongre
tarihi henüz netleşmedi.

Geçtiğimiz günlerde Mani-
sa’ya gelen AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı ve Yerel Yö-
netimler Başkanı Yusuf
Ziya Yılmaz, Manisa
İl Kongresi’ne
Cumhurbaşkanı
ve AK Parti Genel
Başkanı Recep

Tayyip Erdo-
ğan’ın da

katıla-
cağını
duyur-
muştu.

Yaklaşan kon-
gre öncesinde par-
tide önemli

gelişmeler yaşanıyor.
Edinilen bilgilere göre

mevcut il başkanı Salih
Hızlı, birkaç gün önce yapılan

il yönetim kurulu toplantısında

kongrede aday olmayacağını
duyurdu.

Basına kapalı olarak ger-
çekleştirilen yönetim kurulu
toplantısında, parti yöneticile-
rine kararını açıklayan Hızlı’nın
aday gösterilmeyeceği de ne-
redeyse kesin gibi.

ÖNE ÇIkAN İSİM SüLEY-
MAN TUrgUT

AK Parti Manisa İl
Başkanlığı için

Salih Hız-
lı’nın
ye-
rine
gö-
reve
geti-

rilme ih-
timali en

güçlü olan isim,
eski AK Parti Manisa

Milletvekili Süleyman Turgut.
Turgutlulu olan Süleyman Tur-
gut’un, partinin yeni il başkanı
olacağı söylentileri günden
güne güçleniyor.

AHMET SONgüLEr
SürPrİZİ

Öte yandan başkanlık için

sürpriz bir isim daha ortaya
atıldı. Halihazırda Manisa Bü-
yükşehir Belediye Meclisi ve
Şehzadeler Belediye Mecli-
si’nde AK Parti Grup Başkan-
vekilliği görevini yürüten Ahmet
Songüler’in de başkanlık için
adı geçtiği öğrenildi. 

DUrSUN ALİ YILDIZ DA 
ADAY

Süleyman Turgut
ve Ahmet Songü-

ler’in il başkan-
lığı için isimleri
geçerken, eski
başkanlardan,
Manisa’nın bü-
yükşehir olma-

sından önce İl
Genel Meclisi

Başkanlığı da yapan
Dursun Ali Yıldız da aday

olduğunu ilan etmişti.
SürEÇ kISA 

ZAMANDA NETLEŞECEk
AK Parti’de kongre önce-

sinde başkan adayının parti
genel merkezi tarafından ilan
edilmesi beklenirken, bu süre-
nin çok da uzun olmayacağı
ifade ediliyor.

AK Parti Manisa İl Kongresi öncesinde kritik gelişmeler yaşanıyor… Edinilen bilgilere
göre, mevcut başkan Salih Hızlı, aday olmayacağını yönetim toplantısında duyurdu

İsimler konuşulmaya başlandı
AK Parti’de il başkanı kim olacak?

MANİSA Şoförler ve Oto-
mobilciler Odası Başkanı Salih
Karaağaç, Manisa Esnaf ve Sa-
natkarlar Kredi ve Kefalet Koo-
peratifi Başkanlığına adaylığını
açıkladıktan sonra oda başkan
ve yönetimleri ile STK başkan
ve yönetimleri ile birlik başkan
ve yönetimlerini ziyaret etti.
Adaylığını açıkladıktan sonra
Manisa Esnaf Sanatkarlar Kredi
Kefalet Kooperatifi yönetim ku-
rulu üyeliğinden istifa eden
Başkan Karaağaç herkesin
yeni yılını kutlayarak esenlikler
diledi. 

MESKOP Başkan Adayı
Salih Karaağaç,  güçlü kadro,
yüksek enerji ile Manisa’ya hiz-

met için çalıştıklarını üstün gay-
ret gösterdiklerini dile getirdi.
Manisa Esnaf ve Sanatkarlar
Kredi ve Kefalet Kooperatifi, 2
Eylül 2024 tarihinde yönetim
kurulu toplantısında 2025 yı-
lında yapılacak olan mali genel
kurulda seçim kararı aldı. Se-
çimlerin Ocak ya da Şubat
ayında yapılması planlanıyor. 

Manisa Şoförler ve Otomo-
bilciler Odası Başkanı Salih Ka-
raağaç, “Şoförler ve
otomobilciler oda başkanlık
görevimin yanı sıra Manisa
Esnaf Sanatkarlar Kredi Kefalet
Kooperatifi yönetim kurulu üye-
liğim bulunmakta. Böyle bir ku-
rumda görev alıyor olmaktan
ayrıca onur duyduğumu belirt-
mek isterim. Binlerce esnaf

üyesinin yer aldığı Manisa
Esnaf Sanatkarlar Kredi Kefalet
Kooperatif ailesinin yüreğini fe-
rahlatacak seçim kararının
atama ile başkanlık görevine
geçici olarak gelen arkadaşımız
Destan Bulgay’ın almış olması
o günkü süreçten başlayarak
seçim takviminin başladığının
bir işaretidir. Bu onurlu karar-
dan öyle veya böyle geri adım
atılması, geri dönüşü olmayan
bir sürece evrilmesinin tama-
men içsel demokrasiye uygun
kaçmayacağı aşikârdır.  İşte
tamda bu bağlamda Manisa
Esnaf Sanatkarlar Kredi Kefalet
Kooperatifini daha da ileriye ta-
şıyacağımızı ön gördüğümüz
çağdaş, açılımcı, yenilikçi bir o
kadarda paylaşımcı bir anla-
yışla kavgaları geride bırakan
bir yönetim anlayışı benimse-
yeceğimizi belirtmek isterim”
dedi.

Karağaç, “Tarihi geçmişi
olan esnafımızı ayakları üzerin-
den tutunmasının önünü açan
esnaf kefalet kredi kooperatif
yönetimimize yeni pencere
açmak adına 2025 yılının ilk iki
ayında yapılması ön görülen
seçimli mali genel kurulda
başkan adayı olduğumu dek-
lare ediyorum. 

Geçmişe fazla takılı kalma-

dan sadece ve sadece yapıl-
ması ön görülen esnafımızın
lansmanlarının arttırılmasına
yönelik çalışmalarımıza doğru
hedefleneceğimizin bilinmesini
istiyorum. Bu yola tek başıma
çıkmayacağımı mutlak yol ar-
kadaşlarımın olacağının bilin-
mesini istiyorum. Kaldı ki
Manisa Şoförler ve Otomobil-
ciler Esnaf Oda Başkanlığı sü-
recinde ve onun öncesinde
birlikte çalıştığım başkan arka-
daşlarımızla birlikte neleri ba-
şardığımız gün gibi ortadadır.
Binlerce şoför esnafının derdi-
nin derdiyle dertlendiğimiz o
süreç bana büyük deneyim
kattığını bu deneyimimi esna-
fın kredi lansmanı yönüyle
güçlendirilecek olması bizlerin
öncelikli projeleri arasında yer
alacaktır. 

Dönem kavga, tartışma ve
atışma dönemi olmadığının da
bilincinde olduğumuzun da bi-
linmesini istiyorum. Tabii ki
seçim takviminin başlamasıyla
birlikte başkan adayları bir bir
adaylıklarını açıklayacak olma-
ları esnaf kefalet kredi koope-
ratifleri ailesinin ne denli
onurlu bir kurum olduğunu
gözler önüne sermektedir.
Kaldı ki böylesi bir kurumda
başkan adaylığı konusunda

öncü olmaktan mutluluk duya-
rım” ifadelerini kullandı. 

Yapılacak olan seçimin
şimdiden 5 bine yakın esnaf
ve sanatkara hayırlı olmasını

dileyen Başkan Karaağaç,
2025 yılının huzur, sağlık, mut-
luluk, başarı, bereket ve bol ka-
zançlar getirmesi dileğinde
bulundu.

Başkan adayı Karaağaç ziyaret turunda

Türk Eğitim-Sen Manisa
Şubesi, 2024 yılı değerlendirme
toplantısını gerçekleştirdi ve
2025 yılına dair beklentilerini
ele aldı. Türk Eğitim-Sen Genel
Merkezi tarafından Nisan
ayında düzenlenecek Türkiye
Yüzyılı Maarif Modeli İzleme ve
Değerlendirme Çalıştayı hak-
kında bilgiler paylaşıldı.

"MEMUrUN BELİNİ 
YETkİSİZ SENDİkA 

BükTü"
Türk Eğitim-Sen Manisa

Şube Başkanı Koray Özgürler,
2024 yılının "Emekliler Yılı" ilan
edilmesine rağmen emeklilerin
büyük ekonomik zorluklar ya-
şadığını ve memurların yüksek
zamlar karşısında çaresiz bıra-
kıldığını ifade etti. Özgürler,

şunları söyledi:
“Memurun maaşına Ocak

ayında sadece yüzde 6 zam
yapılacak. Bu koşullarda nasıl
geçinecekler? Türk Eğitim-Sen
olarak ek zam talep ediyoruz.
Buradan Cumhurbaşkanımıza
ve Hazine ve Maliye Bakanımız
Mehmet Şimşek’e sesleniyo-
ruz: Refah payı istiyoruz ve
bunun yeni yıl müjdesi olarak
15 Ocak’ta maaşlara yansıtıl-
masını bekliyoruz. 2025 yılının
sağlık ve huzur dolu bir yıl ol-
masını temenni ediyoruz.”

"SAHANIN
SOrUNLArINA

AkADEMİk ÇÖZüMLEr 
SUNUYOrUZ"

Türk Eğitim-Sen Manisa
Şubesi Hukuk ve Mevzuattan
Sorumlu Başkan Yardımcısı
Sayim Can, sendika olarak eği-

timdeki sorunlara çözüm
üretme misyonunu üstlendikle-
rini belirtti. Türkiye Yüzyılı Maa-
rif Modeli’ne destek için Nisan
ayında Ankara’da düzenlene-
cek çalıştayın önemine değinen
Can, şu ifadeleri kullandı:
“Geçmişte Öğretmenlik Meslek
Kanunu ile ilgili çalıştaylar dü-
zenledik. Ancak bu kanun öğ-
retmenleri memnun etmedi.
Şimdi ise Manisa’dan öğret-
menlerimizin sorunlarını, talep-
lerini ve önerilerini içeren bir
rapor hazırlayarak çalıştaya su-
nacağız. Bu çalışma, sahadan
gelen nabzı tutan bir rapor ola-
cak ve eğitimde reformlara
katkı sunacaktır.”

ÇALIŞTAYDA 21 BrANŞ 
YEr ALACAk

Türkiye Yüzyılı Maarif Mo-
deli İzleme ve Değerlendirme

Çalıştayı İl Koordinatörü Mu-
harrem Sezen, 2025 yılı için
tüm eğitim çalışanlarına sağlık
ve huzur temennisinde bulu-
narak çalıştayın önemine dik-
kat çekti. Sezen, çalıştaya

sadece sendika üyelerinin
değil tüm öğretmenlerin katkı
sağlayabileceğini belirterek,
21 farklı branşın çalıştayda yer
alacağını ifade etti.

Türk Eğitim-Sen yetkilileri,

çalıştayın, eğitim sistemiyle il-
gili sorunların tespit edilip
çözüm yollarının akademik bir
yaklaşımla ele alınacağı
önemli bir platform olacağını
vurguladı.

Türk Eğitim-Sen’den Maarif Modeli ÇalıştayıTürk Eğitim-Sen’den Maarif Modeli Çalıştayı
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PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

2 Ocak 2025 PerşembeSayı: 5971

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

DEİK Başkanı Nail Olpak,
"2025'te, düşen risk primleri-
miz ve artan kredi notumuzla
birlikte artan güven unsuru
doğrultusunda hem portföy
hem de doğrudan yatırımların
bir miktar daha yükselmesini
bekliyoruz." dedi.

Dış Ekonomik İlişkiler Ku-
rulu (DEİK) Başkanı Nail Olpak,
AA muhabirine yaptığı değer-
lendirmede, 2025'in, büyüme
ve ekonomik aktivite anlamında
bu yıla benzer bir performans
göstermesini beklediklerini, iç
tüketim payının azaldığı ve dış
ticaretin daha da önem kazan-
dığı yeni bir yıl olacağını öngör-
düklerini söyledi.

Enflasyonda devam eden
gerilemenin 2025'te de sürme-
sini beklediklerini kaydeden
Olpak, atılacak yapısal reform
adımlarının da bu görünümü
iyileştireceğini vurguladı.

Olpak, yapısal reformların
Türkiye'nin diğer ülkelerle olan
ekonomik ve ticari faaliyetlerine
de olumlu yansıyacağına işaret
ederek, "Zira bu adımlar hem
ekonomiye olan güveni pekişti-
recek hem de verimliliği artıra-
rak daha sağlıklı ve dengeli
büyüme oranlarına ulaşmamızı
sağlayacak." diye konuştu.

Enflasyondaki gerilemeyle
faiz oranlarının da düşmesini
beklediklerini dile getiren
Olpak, "Böylece iş dünyasının
finansmana erişim ve yüksek fi-
nansman maliyeti gibi sorunla-
rının da bir miktar
hafifleyeceğini düşünüyorum.
Ancak beklenen indirimin iş
dünyasını rahatlatacak çok alt
seviyelere gelmesinin yılın so-
nundan önce olmayacağını
tahmin ediyoruz." görüşünü ak-
tardı.

Olpak, küresel olarak ulus-
lararası yatırımların gerek tarih-
sel ortalamanın altında

seyreden büyüme oranları ge-
rekse korumacılık anlayışı se-
bebiyle bu yıl yüksek bir
performans sergilenmediğini,
2025 için de benzer bir görü-
nüm olacağının tahmin edildi-
ğini ifade etti.

Türkiye'nin son 2 yılda 11
milyarın üzerinde doğrudan ya-
tırım çektiğinin altını çizen
Olpak, "Bu değerli bir kazanım.
2025'te, düşen risk primimiz ve
artan kredi notumuzla birlikte
artan güven unsuru doğrultu-
sunda hem portföy yatırımları-
nın hem de doğrudan
yatırımların bir miktar daha yük-
selmesini bekliyoruz. Özellikle
imalat sanayisi, enerji ve yenile-
nebilir enerjiyle finans sektörle-
rine ilginin artacağını
düşünüyoruz." diye konuştu.

"Orta DOğU, KUzEy
afrİKa vE amErİKa Dış 
tİcarEtİmİzDE önEm

Kazanan ülKElEr"
İhracatın kasım sonu itiba-

rıyla yüzde 2,5 arttığını bildiren
Nail Olpak, oransal olarak ba-
kıldığında en büyük artışın
yüzde 17,3 ile Güney Amerika
bölgesinde olduğunu, bunu da
yüzde 9,2 ile Kuzey Amerika ve
yüzde 6 ile Kuzey Afrika'nın
takip ettiğini söyledi.

Olpak, artış oranlarından
bağımsız olarak bakıldığında
Avrupa'nın, Türkiye'nin en
önemli ihracat ortağı olarak ön
planda yer aldığına dikkati çe-
kerek, "Orta Doğu, Kuzey Af-
rika ve Amerika da dış
ticaretimizde önem kazanan ül-
keler olarak öne çıkıyor. En
fazla ihracat yaptığımız 10 ül-
keye baktığımızda da 6'sının
Avrupa'da olduğunu ve bunu 3
ülke ile Orta Doğu ve Körfez
bölgelerinin takip ettiğini görü-
yoruz." dedi.

Orta Doğu'da siyasi ilişkile-
rin düzelmesi sonucu başta

Suudi Arabistan ve Birleşik
Arap Emirlikleri (BAE) olmak
üzere ticari ilişkilerin hızla geliş-
meye başladığını aktaran
Olpak, şöyle devam etti:

"Bu son derece önemli bir
artı oldu. Bir yandan da bu böl-
gedeki projelerde üstlenici ola-
rak daha fazla Türk firmamız
yer almaya başladı. Asya'da ise
özellikle Asya Pasifik bölgesi
en çok dış ticaret açığı verdiği-
miz bölge olması sebebiyle
önem verdiğimiz bir diğer ciddi
pazar. Bu bölgeye yönelik ola-
rak ASEAN çalışma grubumuzu
farklı bir yapılanmayla daha
etkin hale getirmeyi planlıyoruz.
Dolayısıyla RCEP Anlaşması ve
Çin'in Kuşak Yol projesi kapsa-
mında yaptığı yatırımları da ya-
kından takip ediyoruz ve bu
gelişmeler karşısında ülkemizin
en iyi şekilde konumlanması
için gayret gösteriyoruz."

"aBD İlE Çİn 
arasınDaKİ tİcarEt 

savaşı Daha 
sErtlEşEcEK"

Nail Olpak, küresel ticaret
ve yatırımlarda bir yandan eko-
nomik aktiviteye bağlı olarak
sorunlar yaşanırken, bir yandan
da ticari bloklaşmalar ve koru-
yuculuk önlemlerinin etkili ol-
maya başladığını ifade ederek,
2025'te de benzer gelişmelerin
olmasını beklediklerini dile ge-
tirdi.

ABD ile Çin arasındaki tica-
ret savaşının, yeni ABD yöne-
timi sürecinde biraz daha
sertleşeceğine işaret eden
Olpak, şunları kaydetti:

"Türkiye bu anlamda bir ta-
raftan daha avantajlı bir ko-
numa sahip olabilir diğer
taraftan ise Çin'in ABD karşı-
sında zorlanmasıyla bizim pa-
zarlarımıza daha fazla göz
dikerek bizi daha fazla zorla-
masına da sebep olabilir. Zor

bir denklem. Asya ile Batı Av-
rupa arasındaki en büyük üre-
tim ve teknoloji üssüyüz. Ayrıca
ülkemiz sadece mal ticaretine
değil, alternatif ticaret türleri
olan transit ticaret, hizmet tica-
reti ve e-ticaret gibi alanları da
etkili şekilde değerlendirerek bu
süreçten avantajlı çıkabilir."

"BEKlEntİlErDEKİ 
İyİlEşmEnİn Daha hızlı
sürmEsİ yönünDE 

atılacaK 
aDımlar ÇOK önEmlİ"

Nail Olpak, OVP'nin ekono-
miye güven tesisinin artırılması,
enflasyonun azaltılması ve bü-
yümenin tabanının yurt içi tüke-
timden ihracata daha fazla
kaydırılmasını sağlayarak daha
dengeli bir yapıya bürünmesi
anlamında başarılı olduğunu
ancak bazı alanlarda iyileştir-
melerin devam etmesinin ge-
rektiğini söyledi.

Enflasyon gerilese de gerile-
menin hızında ivme kaybı oldu-
ğunu aktaran Olpak, "Özellikle
hizmet enflasyonundaki katılı-
ğın giderilmesi, beklentilerdeki
iyileşmenin daha hızlı sürmesi
yönünde atılacak adımlar çok
önemli. Öte yandan programın
sanayi kesimi üzerindeki bas-
kısı da daha hissedilir olmaya
başladı." diye konuştu.

Olpak, son iki çeyrektir ne-
gatif büyüme gösteren sanayi
kesiminin uluslararası rekabet
gücünü kaybetmemesi adına
bazı ek adımların atılması ge-
rektiğini belirterek, şu değerlen-
dirmede bulundu:

"Her ne kadar düşen enflas-
yonla beraber faizlerde de geri-
leme beklesek de bunun
sanayi kesimini rahatlatacak ol-
dukça düşük seviyelere gelme-
sini yılın sonundan önce
görebileceğimizi sanmıyorum.
Kur ile enflasyon arasında açı-
lan makasın da hala kurun en-

flasyondan daha az artacağı
beklentisiyle birlikte aradaki far-
kın daha makul seviyelere gel-
mesi bekleniyor. Bizim
açımızdan iş dünyası ve özel
sektörümüz adına kur, faiz gibi
parametrelerin seviyesi elbette
önemli ama bunun çok öte-
sinde önemli olan ise öngörüle-
bilir olmasıdır."

"2025 DEİK'İn 40. yaşını 
KUtlayacağımız 

özEl Bİr yıl OlacaK"
Nail Olpak, 2025'in DEİK'in

40'ıncı yaşını kutlayacakları,
kendileri için bu yönüyle de ki-
lometre taşı sayılabilecek özel
bir yıl olacağını vurgulayarak,
"Dünyanın dört bir yanına taşı-
dığımız küresel ticari diplomasi
faaliyetlerimiz kapsamında 152
iş konseyimiz, üyelerimiz, yö-
netim kurulumuz ve çalışma ar-
kadaşlarımızla daha fazla
ticaret ve daha fazla uluslar-
arası işbirliği fırsatları yakala-
mak ana gündem maddemiz
olmaya devam edecek." şek-
linde konuştu.

Avrupa Birliği ile ikili ticari
ilişkileri düzenleyen Gümrük
Birliği'nin modernizasyonu ve
mevcut ilişkilerin derinleştiril-
mesinin ajandalarında oldu-
ğunu kaydeden Olpak, "ABD
ile 100 milyar dolarlık ikili ticaret
hacmi hedefi için çok boyutlu
faaliyetlerimiz de bir diğer
önemli başlığımız. Orta Doğu

ve Körfez bölgesindeki ülkele-
rin ekonomiyi çeşitlendirme viz-
yonları ve altyapı projelerindeki
ortaklığımız, Afrika bölgesin-
deki yeni yatırım imkanları ve
Asya bölgesindeki dış ticaret
açığımızı makul seviyelere indi-
recek projeler gündemimizde
olacak." ifadelerini kullandı.

Olpak, "Yeşil Ekonomi" ve
"Dijital Ekonomi" bağlamında
yeni sürece hazır olma anla-
mında Türk özel sektörüne yön
verecek raporlar gibi çalışmala-
rın aynı hızda devam edeceğini
dile getirerek, sözlerini şöyle ta-
mamladı:

"İki yılda bir düzenlediğimiz
ve Afrika ile en büyük işbirliği
platformumuz olan Türkiye-Af-
rika İş ve Ekonomi Forumu'nu
da önümüzdeki ekim ayında İs-
tanbul'da gerçekleştireceğiz.
Buna ilave olarak, 2025 yılında
ilk kez Türkiye-GCC Grand Fo-
rumu adını verdiğimiz ve 2 gün
sürmesini öngördüğümüz ol-
dukça nitelikli bir buluşmaya
daha ev sahipliği yapacağız.
Etkinlikte Türkiye ve GCC ülke-
lerinin bakanlarını, üst düzey
karar alıcıları, diplomatik mis-
yon temsilcilerini ve iş insanla-
rını bir araya getireceğiz. Bölge
ile olan ilişkilerimizi çok boyutlu
bir bakış açısıyla ele alarak, dış
ekonomik ilişkilerimizi pek çok
noktada daha da üst seviyelere
çıkarmayı hedefliyoruz." aa

2025'te hem portföy hem de doğrudan
yatırımların artması bekleniyor
2025'te hem portföy hem de doğrudan
yatırımların artması bekleniyor

2025'te not artışının devamı bekleniyor
Kredi derecelendirme kuruluşlarından 

UlUslararası kredi
derecelendirme kuruluşları
Fitch Ratings, Moody’s ve
Standard & Poor’s (S&P),
gelecek yıl Türkiye’nin
kredi notunun ve not gö-
rünümünün gözden geçi-
rilmesine ilişkin olası
tarihleri açıkladı.

Moody's'in 2025 yılına
ilişkin "Ülkelerin Kredi De-
recelendirme İnceleme
Takvimi"ne göre, Türki-
ye’nin kredi notu ve görü-
nümünün 24 Ocak ve 25
Temmuz tarihlerinde göz-
den geçirilmesi öngörülü-
yor. Fitch Ratings’in 2025
yılına ilişkin takvimine göre
Türkiye’nin kredi notu ve
görünümünün 31 Ocak ve
25 Temmuz tarihlerinde
gözden geçirilmesi bekle-
niyor.

Standard & Poor’s’un
(S&P Global) değerlen-
dirme takviminde de Tür-
kiye'nin kredi notu ve
görünümünün 25 Nisan ve
17 Ekim tarihlerinde göz-
den geçirilebileceği belirti-
liyor.

Capital Intelligence (CI)
ise Türkiye için 16 Mayıs
ve 14 Kasım’da raporunu
açıklayacak.

Diğer kredi derecelen-
dirme kuruluşu Scope, 30
Mayıs ve 24 Ekim de Tür-
kiye’ye ilişkin değerlendir-

mesini yayımlayacak.
Bu arada, uluslararası

kredi derecelendirme ku-
ruluşlarının yıllık takvimle-
rinde ülkelerin kredi notu
ve not görünümleri için
tarih vermesi, kesin olarak
o tarihte güncelleme yapı-
lacağı anlamına gelmiyor.
Kredi derecelendirme ku-
ruluşları ayrıca belirtilen
tarih dışında da bir değer-
lendirmede bulunabiliyor.

Moody's, halihazırda
Türkiye'nin kredi notunu
"B1" ve not görünümünü
"pozitif" olarak değerlen-
diriyor.

Türkiye'ye yönelik son
revizyonunu 9 Eylül’de
yapan Fitch Ratings de ül-
kenin kredi notunu
"B+"dan "BB-"ye yüksel-
tirken, not görünümünü

durağan olarak belirle-
mişti. S&P Global ise 1
Kasım tarihinde Türki-
ye'nin kredi notunu
"B+"dan, "BB-"ye yüksel-
tirken, görünümünü "pozi-
tif"ten "durağan"a revize
etmişti.

Türkiye, dünyadaki 3
kredi derecelendirme ku-
ruluşunun 2 defa not arttır-
dığı tek ülke konumunda
bulunuyor.

İstanbul Bilgi Üniversi-
tesi İşletme Fakültesi Eko-
nomi Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Erhan Asla-
noğlu, 2024 yılında Tür-
kiye ekonomisinin
makroekonomik denge-
lenme açısından katettiği
mesafenin derecelendirme
kuruluşlarının not artırımla-
rının en temel nedeni ol-

duğunu belirterek, şu de-
ğerlendirmelerde bulundu:

"Para politikasındaki
sıkılaşmaya bağlı olarak
enflasyonun iniş sürecine
geçmesi, Türk lirasına ta-
lebin artması, sürdürül-
mesi zor olan Kur
Korumalı Mevduat'tan
(KKM) çıkmanın büyük
oranda başarılması, tale-
bin yavaşlamasına bağlı
olarak dış ticaret açığının
ve daha kapsamlısı cari iş-
lemler açığının azalması,
makro ihtiyati tedbirlerle
sadeleşme adımlarının ar-
tarak devam etmesi mak-
roekonomik
dengelenmenin öne çıkan
unsurları oldu. Bu çerçe-
vede, finansal piyasalar-
daki algılama 5 yıllık kredi
risk primi (CDS) gibi risk
göstergelerindeki sert dü-
şüşle karşımıza çıktı."

Aslanoğlu, bundan
sonraki süreçte para poli-
tikasının not artışlarına
daha sınırlı bir etkisi olabi-
leceğini, ana unsurun ma-
liye politikası ve yapısal
reformlar olacağını kay-
detti.Siyasi ve jeopolitik
gelişmelerin risk algısını
yükseltmeyecek boyutta
olmasının da not artırımları
için önemli parametre ola-
cağını aktaran Aslanoğlu,
bunun tersi yönde geliş-

melerin ise notların ve gö-
rünümün uzunca bir süre
yatay seyretmesine neden
olabileceğini söyledi.

Pariterium Danışmanlık
Kurucusu İsmet Demirkol
da kredi derecelendirme
kuruluşlarının 2024 yılında
Türkiye'nin notunu artır-
masında, sıkı para politi-
kasının devam ettirilmesi,
sıcak para girişlerinin et-
kisi, dolar/TL'de denge-
lenme, enflasyonun yüzde
70 seviyesinden yüzde 47
seviyelerine gerilemesinin
etkili olduğunu belirtti.

Cari işlemler dengesi-
nin fazla vermeye başla-
ması, Merkez Bankasının
swap hariç net rezervleri-
nin 50 milyar doların üze-
rini aşması sonucu
Türkiye'nin kısa vadeli
borçlarını ödemesinde
herhangi bir riskin ortaya
çıkmaması neticesinde de
kredi derecelendirme ku-
ruluşlarının not artışlarının
2024'ün tamamında gö-
rüldüğünü vurgulayan De-
mirkol, "2025 yılında
beklentim bütün kredi de-
recelendirme kuruluşları
tarafından Türkiye'nin no-
tunun yılın tamamında 2
kademe artırılması sure-
tiyle daha pozitif bir görü-
nümün devamı yönünde."
dedi. aa
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Bugün zihinsel enerjiniz yüksek ve yakın çevrenizle ileti-
şim kurmak için harika bir zaman. Yeni projeler veya kısa
süreli planlar üzerinde çalışabilir, yaratıcı fikirlerinizi pay-
laşabilirsiniz. Öğrenmeye açık olun.

Aile sıcaklığını hissetmek ve evinizdeki atmosferi iyileştirmek
için ideal bir gün. Evle ilgili yenilikler veya aile bireyleriyle
derin sohbetler yapabilirsiniz. Geçmişten gelen bir hatırayı de-
ğerlendirerek geleceğe dair sağlam bir adım atabilirsiniz.

Bugün eğlence ve yaratıcılıkla dolup taşabilirsiniz. Sanatsal
bir projeye başlamak veya keyif aldığınız bir aktiviteye
zaman ayırmak için doğru zamandasınız. Ayrıca, romantik
hayatınızda sürpriz gelişmeler size neşe katabilir.

Rutinlerinizi yenilemek ve sağlıklı alışkanlıklar kazanmak için
mükemmel bir fırsat. İş yerindeki yenilikçi yaklaşımınız fark
yaratabilir. Kendinize daha fazla özen göstermek ve den-
geyi bulmak için bugün harekete geçebilirsiniz.

Bugün ilişkilerinizde uyum ve anlayış önem kazanıyor.
Yakın ilişkilerde farklı bir perspektif geliştirebilir, uzlaş-
macı bir tavırla sorunlara çözüm bulabilirsiniz. Bu yeni
yaklaşım, sizi daha güçlü bağlara taşıyabilir.

Maddi kaynaklarınızı ve manevi değerlerinizi yeniden gözden
geçirmek için harika bir zaman. Eski kalıplardan sıyrılarak dö-
nüşüm yaşayabilirsiniz. Bu süreçte, kendinizi hem finansal 
hem de ruhsal olarak güçlendirme fırsatı bulabilirsiniz.

Ufkunuzu genişletmek ve hayatınızı farklı bir açıdan değer-
lendirmek için harika bir gün. Yeni yerler keşfetmek, farklı
kültürlerden ilham almak veya yeni bir bilgi alanında 
derinleşmek size büyük bir motivasyon sağlayabilir.

Mesleki anlamda büyük hedeflerinizi sorgulayabi-
lir ve yeni yollar keşfetmek isteyebilirsiniz. Bugün,
cesur ve yenilikçi bir adım atarak kariyerinizde
fark yaratabilirsiniz. 

Sosyal çevrenizle güçlü bağlar kurma zamanı. Grup
projelerinde yer almak veya topluma katkı sağlayacak
bir fikir geliştirmek için ilham dolu bir gün olabilir. Ge-
leceğinizi şekillendirecek yaratıcı adımlar atabilirsiniz.

Bugün içsel bir yolculuğa çıkabilir ve ruhsal dengeyi sağ-
lamak için kendinize zaman ayırabilirsiniz. Sessiz bir or-
tamda düşünmek, meditasyon yapmak veya rüyalarınızı
analiz etmek size derin bir farkındalık kazandırabilir.

Kendinizi güçlü ve özgün bir şekilde ifade etmek için
harika bir gün. Hayatınıza yeni bir enerji katmak adına
görünüşünüzde veya tavrınızda değişiklikler yapabilir-
siniz. Cesaretle yeni başlangıçlara yönelin.

Maddi durumunuzu iyileştirmek ve öz değer duygunuzu
güçlendirmek için önemli adımlar atabilirsiniz. Yetenekleri-
nizi ön plana çıkararak farklı gelir kaynakları yaratabilirsiniz.
Bugün, kendi potansiyelinizi keşfetme zamanı.

Cansu MERİÇ

Efes Antik Kenti'nde yeni rota heyecanı
efeS Ören Yeri gezilebilir rotaları, ortaya çıkarı-

lan tarihi alanları ve değişen giriş düzeniyle ziyaret-
çilere yeni bir deneyim sunmaya hazırlanıyor.

Antik dünyanın yedi harikasından biri olan Arte-
mis Tapınağı'na ev sahipliği yapan Efes, tarih önce-
sinden başlayarak Helenistik, Roma, Bizans,
Beylikler ve Osmanlı dönemlerine ait izleriyle Ana-
dolu'nun zengin tarihini sergiliyor.

UNESCO Dünya Miras Listesi'nde yer alan Efes
Antik Kenti'nde kazı ve restorasyon çalışmaları,
Kültür ve Turizm Bakanlığının "Geleceğe Miras
Sonsuz Efes" projesi kapsamında yıl boyunca sürü-
yor. Geçmişin en büyük turizm, ticaret ve liman
kentlerinden biri olan Efes, 161 yıldır devam eden
kazı çalışmalarıyla arkeoloji dünyasına katkı sağlı-
yor. Antik kent, henüz tamamı ortaya çıkarılmama-
sına rağmen geçmişin izlerini bugüne taşıyan
önemli bir merkez olarak ilgi görüyor.

Kültür ve Turizm Bakanlığının "Geleceğe Miras
Sonsuz Efes" projesi kapsamında ören yerinde dü-
zenlemeler yapılıyor.

Yeni ziyaret alanları ve gezi rotası değişimi içe-
ren çalışmaların Kasım 2025'te tamamlanması
planlanıyor.

Vedius Gimnazyumu'ndan başlayacak yeni rota,
ziyaretçilere Efes Ören Yeri'ni daha önce hiç dene-
yimlemedikleri bir şekilde keşfetme fırsatı sunacak.

Stadyum Caddesi'nden yürüyerek stadyumu
görebilecek olan ziyaretçiler, kentin merkezi olan
antik tiyatrodan Liman Caddesi'nin görkemli sütun-
ları arasından ilerleyecek, Liman Hamamı gibi
önemli kompleks yapıları yakından inceleyebilecek.

"Geleceğe Miras Sonsuz Efes" projesi koordina-
törü Dokuz Eylül Üniversitesi Arkeoloji Bölümü Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Serdar Aybek, AA muhabirine,
yeni rotayla ziyaretçilere bambaşka bir deneyim su-
nulacağını söyledi.

Aybek, çalışmaların Stadyum Caddesi'nde yo-
ğunlaştığını anlatarak, "Daha önce Efes'i ziyaret
eden bir turist, artık çok daha farklı ve zengin bir
gezi rotasıyla karşılaşacak." dedi. Bu rota saye-
sinde Efes'te daha önce çok bilinmeyen yeni bir
alanın ziyaretçilere açılacağını ifade eden Aybek,
"Stadyum Caddesi'ndeki sütunlar ve zemin kapla-
maları dönemindeki dokusuyla gün yüzüne çıka-
rıldı. Yeni planlanan giriş noktasından kentin
kalbine, antik tiyatro ve Liman Caddesi ile kesişen
çok önemli bir destinasyon oluşturduk. Caddenin
kot düzenlemeleri ve devrik haldeki sütunların
ayağa kaldırılmasıyla bu alan daha da zenginleşe-
cek." diye konuştu. Çalışmalar sırasında, Roma ha-
mamlarında kullanılan ve "labrum" olarak
adlandırılan anıtsal bir tekne bulundu.

Eserin, Efes'teki büyük hamamlardan birinde
kullanıldığı ve sonradan bölgeye taşındığı değerlen-
diriliyor. Aybek, esere ilişkin şu bilgileri aktardı:

"Labrum, özellikle Roma döneminde hamamla-
rın süs havuzu olarak kullanıyordu. En güzel örnek-
lerinden biri olan İmparator Nero'nun kullandığı
labrum Roma'daki Vatikan Müzesi'nde sergileniyor.
Efes'teki bu eser, büyük ihtimalle kendi özgün ye-
rinde değil, çünkü kaidesi ve oturtulduğu zemine
baktığımızda buraya sonradan taşındığını anlıyoruz.
Uzmanların üzerinde yapacağı çalışmalarla bunu
ilerleyen zaman içinde netleştirmeyi ümit ediyoruz.
Restorasyon çalışmaları tamamlandıktan sonra
eseri ziyaretçilerimize sunmayı planlıyoruz." AA

Yeni yılın ilk saba-
hında Manisa sokakları
sessizliğe büründü. Kent
merkezinde sokakların
boş kalması ve dükkanla-
rın kapalı olması dikkat
çekti.

Yılbaşı kutlamalarının
ardından Manisa’da yeni
yılın ilk sabahı, sokaklar
boş ve sakin bir görüntüye
ev sahipliği yaptı. Şehrin
kalabalık noktaları olarak
bilinen 15 Temmuz De-
mokrasi Meydanı, Ulupark
çevresi ve merkez ilçeler-

deki ana caddelerde ses-
sizlik hakimdi.

Kutlamaların ardından
vatandaşların büyük ço-
ğunluğu sabah saatlerini
evlerinde geçirmeyi tercih
etti. Manisa’da genellikle
hareketli olan çarşı bölgesi
ve alışveriş merkezlerinin
bulunduğu noktalar, adeta
terk edilmiş gibi göründü.

SOKAKlAr SeSSiz, 
dÜKKAnlAr

KAPAlIYdI
Birçok işletmenin ka-

palı olması da dikkat
çeken detaylar arasın-
daydı. Özellikle kafe, res-

toran ve bakkal gibi işlet-
meler, yılbaşı sabahında
açılmadı. 

Kent merkezindeki boş
caddeler, özellikle sabah
yürüyüşü yapan az sayıda
vatandaşa kaldı. Havanın
mevsim normallerinin üze-
rinde seyretmesiyle bazı
ailelerin ise çocuklarıyla
birlikte parklarda zaman
geçirdiği görüldü.

Manisa'da yılbaşı sabahı sessizliği

ŞeHzAdeler Bele-
diye Başkanı Gülşah Dur-
bay, yeni yılın ilk günü
ziyaret ettiği esnafın yeni
yılını kutlayarak, bereketli
kazançlar diledi.   

Şehzadeler Belediye

Başkanı Gülşah Durbay,
yeni yılın ilk günü kent
merkezindeki esnafı ziya-
ret etti, yolda karşılaştığı
yurttaşlarla sohbet etti. 

Başkan Durbay’a Baş-
kan Yardımcısı Erdem Yıl-

dırım, Şehzadeler Mühen-
dislik A.Ş. Genel Müdürü
Umut Çetin ve belediye
meclis üyeleri eşlik etti. 

Esnaf ve yurttaşların
yeni yılını kutlayarak,
2025’in mutlu ve bereketli
bir yıl olmasını dileyen
Başkan Durbay, yoğun bir
ilgiyle karşılandı. 

Girdiği her dükkanda
esnafa mutlu ve bol ka-
zançlı bir yıl dileyen Baş-
kan Durbay, “Yeni yıl yeni
umutlar, yeni başlangıçları
da beraberinde getir-
mekte. 

Şehzadeler Belediyesi
olarak yılın ilk gününde
kentimizde faaliyet göste-

ren esnaflarımıza ve yurt-
taşlarımıza hem iyi dilekle-
rimizi sunmak hem de
kentimizle ilgili görüş alış
verişinde bulunmak için
sokaktaydık. 

Halkımızla sohbet ettik,
taleplerini dinledik, notları-

mızı aldık. Belediyemizin
imkanları ölçüsünde 2025
yılında da elimizden gelen
hizmeti vermeyi sürdüre-
cek, yaşanabilir bir Şehza-
deler için var gücümüzle
çalışmaya devam edece-
ğiz”dedi. Haber merkezi

Başkanı Durbay’dan yeni yılın
ilk günü esnaf ziyareti 
Başkanı Durbay’dan yeni yılın
ilk günü esnaf ziyareti 

Selendi İlçe Milli Eği-
tim Müdürlüğü Özel Büro
ve Proje Sorumlusu Türkçe
Öğretmeni Halil Kuru tara-
fından hazırlanan 'Selendi
Kariyer Sohbetleri' etkinliği
ilçede büyük ilgi gördü.
Kariyer sohbetlerinde
müzik araları, bilgi yarış-

ması ve çekilişler katılımcı-
ların programı daha dikkatli
takip etmelerini sağladı.  

Selendi’de Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Se-
lendi Gençlik Merkezinde
gerçekleştirilen "Kariyer
Sohbetleri" etkinliği, lise
öğrencileri için unutulmaz

bir deneyim sundu. "1 ekip
4 konuk" sloganıyla ve dört
bölüm halinde düzenlenen
özel etkinlik, farklı meslek
gruplarından 16 uzman ko-
nukla gençlere kariyer yol-
larını keşfetme fırsatı
sundu. 

Öğretmen, doktor,
polis, jandarma, hemşire,
veteriner, bankacı, avukat,
noter, psikolog, mali müşa-
vir, eczacı ve yazılım mü-
hendisi gibi farklı
alanlardan profesyoneller,
sahnede deneyimlerini
paylaşarak, öğrencilere

meslek seçiminde rehber-
lik etti. 

Etkinliğin en dikkat çe-
kici yönü ise katılımcıların,
kariyer hikayelerinin yanı
sıra sahnede öğretmen ve
öğrencilerin yer aldığı Se-
lendi Mehmet Akif Ersoy
Anadolu Lisesi orkestrası-
nın eşliğinde harika müzik-
ler dinleme fırsatı bulması
oldu. Eşsiz bir atmosferde,
öğrencilere hem eğlenceli
hem de öğretici bir dene-
yim sunulan etkinlikte ay-
rıca program boyunca
düzenlenen bilgi yarışma-

ları ve onlarca hediye çekil-
işleri de katılımcılar tarafın-
dan çok beğenildi.
Toplamda 950 seyirciye
ulaşan etkinlik, özellikle lise
öğrencilerinin büyük ilgisini
çekti. Gençler, kariyer he-
deflerine yönelik sorular
sorarak, profesyonel dün-
yada bir adım atabilmek
için önemli bilgiler edindi.
Öğrenciler, etkinliğin deva-
mını isteyerek bu tür orga-
nizasyonların kendilerine
yön gösterecek çok değerli
fırsatlar sunduğunu belirtti.
iHA

Kariyer Sohbetleri’nde farklı mesleklerden 
16 konuk bir araya geldi   
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Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, "İHA ve SİHA'larımız sa-
dece Türkiye semalarında değil
50'den fazla dost ülkenin se-
malarını da koruyor" dedi.

Milli Savunma Bakanı Yaşar
Güler, Genelkurmay Başkanı
Orgeneral Metin Gürak, Deniz
Kuvvetleri Komutanı Oramiral
Ercüment Tatlıoğlu, Kara Kuv-
vetleri Komutanı Orgeneral Sel-
çuk Bayraktaroğlu ve Hava
Kuvvetleri Komutanı Orgeneral
Ziya Cemal Kadıoğlu ile birlikte
Batman'daki 14'üncü İnsansız
Uçak Sistemleri (İUS) Üs Ko-
mutanlığını ziyaret etti.   

Bakan Güler cep telefonu
ile Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ı arayarak yeni yıl
mesajını Mehmetçiğe dinletti. 

Mehmetçiklerin yeni yılını
kutlayan Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, şunları söyledi: 

"Yeni yılın yurtiçinde ve
yurtdışında canları pahasına
görev yapan tüm güvenlik güç-
lerimize hayırlara vesile olma-
sını diliyorum. Devletimizin
bekası ve milletimizin bekası
için korkusuzca mücadele
eden kahramanların tamamına
vazifelerinde başarılar diliyo-
rum. Peygamber ocağımızın
yiğit evlatlarının bölgemizde ve
dünyada barış ve güvenliğin te-
sisine sunduğu katkılardan
onur duyuyorum. Kara, de-
nizde, havada sahip olduğu
imkan ve kabiliyetlerle dosta
güven düşmana korku veren
ordumuz milletimizin iftihar
kaynağıdır. Güçlü ordu güçlü
Türkiye şiarıyla TSK'mızın her
alanda caydırıcılığını artırmaya
büyük önem veriyoruz. Yerlilik
oranını yüzde 20'lerden yüzde

80'lere taşıdığımız savunma
sanayi alanındaki atılımlarımız
hız kesmeden devam ediyor.
Türkiye'yi küresel ölçekte mü-
essir bir aktör haline getirme
hedefimizde insansız uçak sis-
temleri kritik bir yere sahiptir.
TB2 ve ANKA ile başladığımız
yolculuğumuzu şimdi AKINCI,
AKSUNGUR, TB3, ANKA3ve
Kızıl Elma ile sürekli ileriye taşı-
yoruz. İHA ve SİHA teknoloji-
sinde dünyanın en gelişmiş 3-4
ülkesinden biriyiz. Geçen yıl
dünyada en fazla İHA ihracatı
yapan ülke olduk. İHA ve Sİ-
HA'larımız sadece Türkiye se-
malarında değil 50'den fazla
dost ülkenin semalarını da ko-
ruyor. Batman 14'ncü İnsansız
Uçak Sistemleri üs komuta ala-
nımız vatan savunmasında in-
sansız sistemlere verdiği
destek biliniyor. Bölgemizde
yaşanan her gelişmede bize bu
alana yaptığımız yatırımlarda ne
kadar isabetli olduğunu hatır-
latmaktadır. İnşallah çok daha
iyi konumlara geleceğiz. Rab-
bim yolumuzu, bahtımızı açık
eylesin, Rabbim ayağınıza taş
değdirmesin. Yeni miladi yılınızı
tebrik ediyorum" dedi.Şehitleri-
mizi rahmetle gazilerimizi şük-
ranla yad ediyorum." 

Daha sonra Mehmetçikle
bir araya gelen Bakan Yaşar
Güler ve TSK Komuta Kade-
mesi, personelin yeni yılını kut-
ladı. Bakan Güler, 2024 yılının
çok kapsamlı ve yoğun faali-
yetler ile geçtiğini belirterek,
“Aynı kararlılık ve motivasyonla
2025 yılına girmenin heyecanını
yaşıyoruz. Bu vesileyle, yeni yı-
lınızı en içten dileklerimle kutlu-
yorum. Uluslararası güç

dengelerinin değiştiği, jeopolitik
gerilimlerin arttığı, güvenlik or-
tamında belirsizliklerin derinleş-
tiği kritik bir süreçten
geçiyoruz. Türkiye bu süreçte
ürettiği çok boyutlu ve etkin
politikalar ile stratejik bir aktör
haline gelmiştir. Elbette ki ülke-
mizin artan etkisi ve ordumu-
zun sorumluluklarının
genişlemesi karşısında her za-
mankinden daha güçlü ve cay-
dırıcı bir savunma yapısına
sahip olmak, bizler için hayati
önemdedir. Bu doğrultuda Ba-
kanlığımız, çalışmalarını proak-
tif bir yaklaşım ve uzun vadeli
stratejik hedefler doğrultu-
sunda kararlılıkla sürdürmekte-
dir. Türk Silahlı Kuvvetlerimiz
de devletimizin bekası, asil mil-
letimizin huzuru için son bir
asrın en etkili ve en yoğun faali-
yetlerini icra etmektedir.” dedi. 

“haVa kuVVETLErİmİZ, 
ÜLkEmİZİn İFTİhar 

kaYnaĞıDır” 
Bakan Güler, ordunun

hudut güvenliğinizden terörle
mücadeleye, mavi ve gök Va-
tandaki hak ve menfaatlerin ko-
runmasından, küresel ölçekte
güvenlik ve barışa sunduğu
katkılara kadar geniş bir yelpa-
zedeki vazifelerini büyük bir ba-
şarıyla yerine getirdiğini ifade
etti. 

Hava Kuvvetleri'nin ülkenin
iftihar kaynağı olduğunu vurgu-
layan Bakan Güler, şunları söy-
ledi: 

“Şanlı ordumuzun, her
alanda etkin olduğu bu dö-
nemde Hava Kuvvetlerimiz de
birbirinden önemli ve kritik gö-
revler üstlenmektedir. Büyük bir
memnuniyetle ifade etmeliyim
ki Türk Hava Kuvvetleri; köklü
tarihi, üstün yetenekleri haiz
personeli, modern teknolojisi
ve büyük başarılarıyla ülkemi-
zin iftihar kaynağıdır. Hava Kuv-
vetlerimiz bugün, dünyada
kendi pilotlarını hatta dost ve
müttefik ülkelerin de pilotlarını
yetiştirebilen sayılı ülke hava
kuvvetlerinden biri konumun-
dadır. 14'üncü İnsansız Uçak
Sistemleri Üs Komutanlığımız

da ülkemizin ve asil milletimizin
güvenliği için başta İHA ve Sİ-
HA'larımız olmak üzere tekno-
lojinin en ileri olanaklarını
kullanarak büyük bir özveriyle
görev yapmaktadır.” 

Batman'daki İHA, SİHA
üssünün sınır ötesi operasyon-
larda önemli katkılar sundu-
ğunu belirten Bakan Güler,
“Nitekim Batman'ın da gururu
olan birliğimiz, Irak'ın ve Suri-
ye'nin kuzeyinde başarıyla icra
ettiğimiz sınır ötesi operasyon-
lara büyük katkılar sağlamıştır.
Fedakârlıklarınız ve elde ettiği-
niz başarılardan dolayı 14'üncü
İnsansız Uçak Sistemleri Üs
Komutanlığımızın siz tüm seç-
kin mensuplarını tebrik ediyo-
rum” dedi. 

Bakan Güler, konuşma-
sında terörle mücadelede ka-
rarlılık vurgusu yaptı. Bakan
Güler, "Bu vesileyle bir kez
daha hatırlatmak isterim ki; te-
rörle mücadelemiz, sınırlarımı-
zın güvenliği tam anlamıyla
tesis edilene kadar azim ve ka-
rarlıkla sürecektir. Teröristler
için tek kurtuluş yolu, bir an
önce silahlarını bırakarak yüce
Türk adaletine teslim olmaktır.
Hava Kuvvetlerimizin etkinliğini
devam ettirebilmesi ve gücünü
daha da pekiştirmesi için tek-
nolojik yenilikleri vakit kaybet-
meksizin personelimizin
kullanımına sunuyor, imkan ve
kabiliyetlerimizi sürekli artırıyo-
ruz. Bu kapsamda havacılık sa-
nayinde asil milletimizin gururu
olan birbirinden değerli ve kritik
projeleri hayata geçirdik, geçiri-
yoruz. Nitekim, terörle müca-
dele harekatlarımızda büyük bir
etki ortaya koyan ve pek çok
ülkenin tedarik etmeye başla-
dığı silahlı/silahsız insansız
hava araçlarımız ve akıllı mü-
himmatlarımız, aynı şekilde
HÜRKUŞ, HÜRJET, GÖKBEY
ve KIZILELMA gibi göz bebeği-
miz olan hava sistemlerimiz ile,
5'inci nesil, ilk yerli-millî savaş
uçağımız KAAN, ülkemizin
hava platformlarındaki büyük
atılımlarının en somut örnekleri-
dir” dedi. 

“İha'LarımıZ PEk ÇOk 
ÜLkE TaraFınDan 
TakDİr EDİLİYOr” 

İHA'ların artık dünya ça-
pında dikkat çektiğini belirten
Bakan Güler, bu sistemlerin te-
rörle mücadelede de önemli ol-
duğunu kaydetti. Türk
İHA'larının zorlu coğrafyalarda
da yüksek performans ile dün-
yada Türkiye'yi lider konuma
getirdiğini belirten Bakan Güler,
şöyle devam etti: 

"Özellikle, yerli ve milli sa-
vunma sanayimizin göz bebeği
İHA'larımız, operasyonel başa-
rılarıyla dünya çapında dikkat
çekmekte, pek çok ülke tara-
fından rağbet ve takdir gör-
mektedir. Bu sistemler, terörle
mücadele başta olmak üzere
çok boyutlu tehditler karşısında
etkin çözümler sunarak ülkemi-
zin güvenlik konseptinde çığır
açmış, Silahlı Kuvvetlerimizin
caydırıcı gücünde çarpan etkisi
sağlamıştır. En son geçtiğimiz
ay Bayraktar TB3'ün, donan-
mamızın amiral gemisi TCG
Anadolu'dan ilk kalkış ve inişini
başarıyla gerçekleştirmesi de
bu sistemlerde ulaştığımız
mümtaz seviyeyi ortaya koy-
maktadır. Öte yandan, Türk
İHA'larının zorlu coğrafyalarda
ve harekât alanında gösterdiği
yüksek performans bizi bu
alanda lider ülkelerden biri hâ-
line getirmiştir. Bugün, ülkemi-
zin İHA teknolojisi yalnızca
güvenlik açısından değil aynı
zamanda teknolojik gelişim ve
ihracat kapasitesiyle de dikkat
çekmektedir. Savunma sana-
yinde elde ettiği prestijle büyük
bir pazar payına sahip olan İHA
sektörümüz; hem ekonomimize
katkı sağlamakta hem de ulus-
lararası iş birliklerimizi güçlen-
dirmektedir.”  

“SİLahLarımıZ nE 
kaDar GELİşmİş 

OLurSa OLSun, OnLarı 
kuLLananLar 
SİZLErSİnİZ” 

Türkiye Yüzyılı hedeflerine
azim ve kararlılıkla devam ede-
ceklerinin altını çizen Bakan
Güler, “Yerli, milli ve modern bir

savunma sanayine sahip olma-
nın ne kadar ehemmiyetli ol-
duğu, bölgemizde ve dünyada
yaşanan hassas gelişmelerin
ortaya çıkardığı tehdit ve tehli-
keler karşısında, daha da iyi
anlaşılmaktadır. Bu nedenle
Türk Silahlı Kuvvetlerimizin
imkan ve kabiliyetlerini, en yeni
teknolojilerle geliştirmek için
büyük bir şevk ve gayretle çalı-
şıyoruz. Şüphesiz başarının bir
varış değil, bir yolculuk oldu-
ğunun bilinciyle ulaştığımız bu
üstün seviyeyi, en yukarılara
taşımak, yegane hedefimizdir.
Bu kapsamda bölgesinin en
aktif ve güçlü Hava Kuvvetle-
rine sahip olan ordumuzun se-
malardaki hakimiyetinin
devamı ve daha üst seviyelere
çıkartılması en büyük önceliği-
mizdir. Envanterimizdeki silah
sistemlerimiz ne kadar gelişmiş
olursa olsun, onları kullanan
sizlersiniz. Bu açıdan sizlerin
bireysel ve mesleki kabiliyetleri
hava gücümüzün etkinliği açı-
sından büyük önem taşımakta-
dır. Bunun bilinciyle sizlerin
kendinizi sürekli geliştireceği-
nize ve Hava Kuvvetlerimize
daha nice mümtaz katkılar su-
nacağınıza yürekten inanıyo-
rum. Sonuç olarak
Cumhuriyetimizin ikinci asrına
başladığımız bu tarihi süreçte
ve Türkiye Yüzyılı hedeflerimiz
doğrultusunda; daha büyük,
daha güçlü bir Türkiye ve Türk
Hava Kuvvetleri için, yüksek bir
azim ve kararlılıkla çalışmayı
sürdüreceğiz. Bu duygu ve dü-
şüncelerle, yeni yılınızı en içten
dileklerimle bir kez daha kutlu-
yor, ailelerinizle birlikte hepi-
nize sağlık, esenlik ve başarılar
temenni ediyorum. Gök Vatanı-
mızın Koruyucusu Kahraman
Havacılar, yolunuz ve bahtınız
semalar kadar açık olsun” şek-
linde konuştu. 

Bakan Güler, Batman
programı kapsamında Batman
Valiliğini de ziyaret etti. Bakan
Güler, Vali Ekrem Canalp ve
AK Parti Batman İl Başkanı
Hüseyin Şansi ve il protokolü
tarafından karşılandı. İha

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan
iHA ve SiHA açıklaması

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan
iHA ve SiHA açıklaması
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diyeTiSyen Dila Abdik,
kış mevsiminde soğuk algın-
lığı, grip ve diğer enfeksiyon
hastalıklarının daha sık görül-
düğünü belirterek, beslenme
ile bağışıklığa destek olunabi-
leceğini vurguladı.   

Kış aylarında soğuk hava
ve azalan güneş ışığı ile bir-
likte bağışıklık sistemi zorlana-
biliyor. 

Kış aylarında bağışıklığı
desteklemek için dengeli bes-
lenmenin önemine dikkat

çeken Diyetisyen Dila Abdik,
“Mevsiminde taze sebze ve
meyve tüketmek, vücudu-
muza gerekli vitamin ve mine-
ralleri doğrudan kazandırır. Kış
aylarında portakal, mandalina,
greyfurt gibi narenciyeler, C vi-
tamini bakımından zengindir
ve bağışıklığı destekler.

Brokoli, karnabahar ve
brüksel lahanası gibi turpgiller,
antioksidan içeriği ile öne
çıkar.

Ayrıca, balkabağı ve

havuç gibi A vitamini kaynak-
ları, solunum yollarının sağlı-
ğını destekler. 

Tabağınızı renklendirmek,
yalnızca göz zevkinizi değil,
bağışıklık sisteminizi de güç-
lendirir. 

Bağırsak sağlığı, bağışıklık
sistemimizin temel taşlarından
biridir. Yoğurt ve turşu gibi
probiyotik açısından zengin
besinler, bağırsak florasını
destekler ve vücudu enfeksi-
yonlara karşı daha dirençli
hale getirir” dedi. 

Soğuk havalarda 
SuSama hiSSi

azalSa da vücudun 
Suya ihTiyacı var 

Dyt. Abdik, “Baharatlar,
yemeklerinize lezzet katarken
aynı zamanda bağışıklığı da
destekler.

Zerdeçal, anti-enflamatuar
özellikleriyle bilinirken, zencefil
solunum yollarını rahatlatarak
şifa verir. 

Tarçın ve karanfil ise yük-
sek antioksidan içeriği ile öne
çıkar. 

Soğuk havalarda susama
hissi azalsa da vücudumuzun
suya olan ihtiyacı devam eder.

Yeterli sıvı almak, toksinlerin
vücuttan atılmasını ve meta-
bolizmanın düzgün çalışmasını
sağlar.

Suya ek olarak, bitki çay-
ları ve şekersiz kompostolar
da harika bir alternatif oluştu-
rur” diye vurguladı. 

kış aylarında
d viTamini

Seviyeleri düşer 
Bağışıklık sistemi için pro-

teinlerin hayati öneme sahip
olduğunu vurgulayan Dyt.
Abdik, “Tavuk, balık, yumurta

gibi kaliteli protein kaynakları-
nın yanı sıra, badem, ceviz ve
keten tohumu gibi omega-3
açısından zengin besinler de
tüketilmelidir. Omega-3, ilti-
haplanmayı azaltır ve vücudu
enfeksiyonlara karşı korur.

Kış aylarında güneş ışığı-
nın azalmasıyla D vitamini se-
viyeleri düşebilir. 

D vitamini takviyesinin ge-
rekip gerekmediğini belirlemek
için doktor kontrolü önemlidir.
Ayrıca, somon, sardalya ve
yumurta gibi D vitamini kay-

naklarını sofranıza ekleyerek
bu desteği artırabilirsiniz”
dedi. 

Kış aylarında bağışıklığı-
nızı desteklemek için çeşitli ve
dengeli beslenmenin önemine
dikkat çeken Dyt. Abdik,
“Doğru besinleri tercih ederek,
enfeksiyonlara karşı daha di-
rençli bir vücuda sahip olabilir-
siniz. 

Unutmayın, bağışıklık sis-
teminizin gücü, tabağınızdan
başlar” ifadelerini kullandı.
iha 

Kış mevsiminde bağışıklığı güçlendirmenin
anahtarı: Doğru beslenme
Kış mevsiminde bağışıklığı güçlendirmenin
anahtarı: Doğru beslenme

Çocuk Cerrahisi Uzmanı
Prof. Dr. İrfan Serdar Arda,
kasık fıtığının doğumsal bir
sorun olduğunu belirterek,
“Tanı konulduktan sonra geci-
kilmeden olabilecek en uygun
zamanda cerrahi yöntemle te-
davi edilmesi gereken bir so-
rundur” dedi.   

Çocuk Cerrahisi Uzmanı
Prof. Dr. İrfan Serdar Arda, ço-
cuklarda kasık fıtığı hakkında
açıklamalarda bulundu. 

Arda, yaptığı açıklamada,
kasık fıtığının başlıca bulgusu-
nun kasıkta şişlik olduğuna

dikkati çekerek, “Erkek çocuk-
larda kızlara oranla daha sık
görülen doğumsal bir sorun-
dur.

Şişlik çocuk ağladığı ya da
ıkındığı zamanlarda belirginle-
şir. 

Genellikle anne ya da ço-
cuğa bakan kişi tarafından altı
değiştirilirken, giydirilirken ya
da banyo sırasında tespit edi-
lir” diye konuştu. 

doğumSal bir
Sorun 

Kasık fıtığının nasıl oldu-
ğundan bahseden Prof. Dr.

Arda, şu bilgileri paylaştı: 
“Çocuklarda tespit edilen

kasık fıtığı, doğumsal olarak
kasık kanalında bulunan karın
zarının (periton) açık kalma-
sına bağlı oluşur. Bu nedenle
doğumsal bir sorundur. 

Erişkinlerde ise sonradan
oluşur. Bu yüzden hem olu-
şum hem de tedavi yöntem ve
sonuçları açısından erişkin fıtı-
ğından farklıdır. 

Kasıkta şişlik şeklinde or-
taya çıkan fıtık kesesi içeri-
sinde en çok bağırsaklar girer.
Kız çocuklarında ise yumurta-
lık bulunması ender değildir.
Genellikle çocuğun aktif bu-
lunduğu zamanlarda bu olu-
şumlar kese içerisine girer ve
kasıkta şişliğin görülmesine
neden olur. 

Uyku gibi dinlenme durum-
larında ise şişlik kaybolur.
Ancak, eğer kese içerisine
giren oluşumlar bir nedenle
karın içine geri dönemezse
‘fıtık boğulması’ olarak adlan-
dırılan durum ortaya çıkar. 

Bu durumda kese içinde
sıkışan organların dolanımları
bozulabilir ve hayatiyetlerini
kaybedebilecek olumsuz du-
rumlar ortaya çıkabilir. Fıtık
boğulması, acil ameliyat ge-
rektiren bir durumdur.” 

“Çocuk cerrahiSi 
Tarafından muayene 
ile Tanı konulabilir” 
Tanı konma sürecine de

değinen Prof. Dr. Arda, “Be-
beklik çağında daha sık olarak
tespit edilen, ancak çocuk-
larda her yaşta görülebilecek
olan kasık fıtığı tanısı, dene-
yimli çocuk cerrahları tarafın-
dan poliklinik şartlarında
onabilir.

Fiziksel inceleme sırasında
kasıkta şişliğin görülmesi ye-
terlidir. Kuşkulu durumlarda
ultrasonografi ayırıcı tanı için
en uygun görüntüleme yönte-
midir” şeklinde konuştu. 

“cerrahi yönTemle 
Tedavi edilmeli” 

Tedavi yollarını anlatan
Prof. Dr. Arda, “Kasık fıtığı,

tanı konulduktan sonra geci-
kilmeden olabilecek en uygun
zamanda cerrahi yöntemle te-
davi edilmesi gereken bir so-
rundur.

Çocuğun yaşı ya da kilosu
ameliyat için bir engel değildir.
Ameliyat genellikle günübirlik

işlem şeklinde gerçekleştirilir,
ameliyattan sonra çocuk ve
ailesi birkaç saat hastanede
kalır ve taburcu edilir. Çocuk-
luk çağı kasık fıtığının tekrar-
lama ihtimali erişkinlerle
kıyaslandığında çok daha
azdır” dedi. iha

“Çocuklarda kasık fıtığı cerrahi
yöntemle tedavi edilmeli”

“Çocuklarda kasık fıtığı cerrahi
yöntemle tedavi edilmeli”

Tedavi edilmeyen sinüzit beyin apsesine neden olabilir
Toplum arasında çok

önemsenmeyen ancak erken
teşhis edilip tedaviye geçilme-
yen sinüzit, çeşitli sağlık so-
runlarına neden
olabilmektedir. 

Tedavi edilmeyen sinüzitin
beyin apsesine neden olabile-
ceğini belirten Kulak, Burun ve
Boğaz Hastalıkları Bölü-
mü’nden Doç. Dr. Süleyman
Yılmaz, sinüzit ve tedavisi
hakkında bilgi verdi.   

Sinüzit, sinüslerin iltihap-
lanması sonucu oluşmakta ve
genellikle üst solunum yolu
enfeksiyonları sonrası ortaya
çıkmaktadır. 

Burun tıkanıklığı, yüzde
baskı hissi ve ateş gibi belirti-
lerle kendini gösteren sinüzitin
sebep olduğu baş ağrısıysa
yaşam kalitesini olumsuz
yönde etkilemektedir. 

Kulak, Burun ve Boğaz
Hastalıkları Uzmanı Doç. Dr.
Süleyman Yılmaz, “Sinüzit
erken teşhis ve doğru tedavi
ile kontrol altına alınabilir
ancak tedavi edilmediğinde
ciddi komplikasyonlara yol
açar” dedi. 

SinüziT ihmal 
edilmemeli 

Sinüzitin tedavi edilmedi-
ğinde göz ve beyinle ilgili so-

runlara neden olabileceğine
değinen Doç. Dr. Süleyman
Yılmaz, “Sinüzitte erken teşhis
ve tedavi olmazsa göz kompli-
kasyonları yaşanabilir. 

Sinüzit, göz etrafında ve
içinde enfeksiyonlara neden
olup görme kaybı ve göz hare-
ketlerinin bozulması ile sonuç-
lanabilecek ciddi sorunlara yol
açabilir. 

Ayrıca tıpta interkranial
komplikasyon olarak adlandı-
rılan menenjit ve beyin apsesi
gibi sorunlar meydana gelebi-
lir. 

Bunun yanında sinüs ke-
miklerinde erimeyle sonuçla-
nan ve acil müdahale
gerektiren sorunlar da ortaya
çıkabilir. 

Bu nedenle de ihmal edil-
memelidir” şeklinde konuştu. 

aTeş olmaSı
enfekSiyonun

şiddeTini 
göSTerir 

Sinüzitin, genellikle soğuk
algınlığı, grip gibi viral enfeksi-
yonlar sonrasında sinüslerin il-
tihaplanmasıyla ortaya
çıktığını belirten Doç. Dr. Sü-
leyman Yılmaz, “Alerjiler,
burun tıkanıklığı ve sinüslerin
hava almasını engelleyen ana-
tomik bozukluklar da sinüzit

gelişimine yol açabilir. 
Sinüzit genellikle viral en-

feksiyonlar sonucu gelişir
ancak bakteriyel ve mantar
enfeksiyonları da etkili olabilir.
Sinüslerin iltihaplanması,
mukus üretiminin artmasına
ve sinüslerin boşalmasının en-
gellenmesine yol açar.

Bu da baş ağrısı, yüzde
baskı hissi, burun tıkanıklığı
gibi şikayetlere neden olabilir”
diye görüş verdi.  

Sinüslerdeki iltihaplanma

sonucu burun tıkanıklığı da
geliştiğini ifade eden Doç. Dr.
Süleyman Yılmaz, ”Sinüsler-
deki basınç artışı, baş ağrısı
ve yüzde baskı hissine yol
açar. 

Sarı veya yeşil renkte
yoğun mukus akıntısı görülür.
Ateş, enfeksiyonun şiddetini
gösteren bir belirtidir. 

Burun tıkanıklığı nedeniyle
koku alma duyusu azalır.

Sinüslerden gelen mukus,
geniz akıntısı yaparak öksü-

rüğe neden olabilir. 
Sinüzit, halsizlik ve genel

hastalık hissi de oluşturabilir”
şeklinde konuştu. 

kronik SinüziT
cerrahi

ile Tedavi 
edilebiliyor 

Baş ve yüzdeki ağrıyı ha-
fifletmek için ağrı kesiciler kul-
lanılabileceğini belirten Doç.
Dr. Süleyman Yılmaz, sinüzit
tedavisi ile ilgili şu bilgileri
verdi: 

“Burun tıkanıklığını gider-
mek için kortizonlu burun
spreyleri önerilebilir. 

Sinüs bölgesine sıcak
kompres uygulamak, rahat-
lama sağlayabilir.

Bakteriyel enfeksiyonlarda
antibiyotik tedavisi gerekebilir.
Akut sinüzit komplikasyonları
gelişirse veya sinüzit kronikle-
şirse, sinüslerin boşaltılması
için cerrahi müdahale gereke-
bilir. 

Cerrahi, tıkanmış sinüs ka-
nallarını açarak sinüslerin düz-
gün bir şekilde boşalmasını
sağlamak amacıyla gerçekleş-
tirilir.

Endoskopik cerrahi yön-
temler, sinüslerin boşaltılması
ve anatomik bozuklukların dü-
zeltilmesi için kullanılabilmek-

tedir.” 
bu öneriler 

SinüziTTen koruyor 
Erken teşhis ve uygun te-

davi ile sinüzit kontrol altına
alınabilir. 

Sinüzitin gelişme riskinin
alınacak bazı önlemlerle de
azaltılabileceğini vurgulayan
Doç. Dr. Süleyman Yılmaz, si-
nüzitten korunmanın yöntem-
lerini şöyle detaylandırdı: 

“Soğuk algınlığı ve grip
gibi üst solunum yolu enfeksi-
yonlarından korunmak, sinüzit
gelişimini engelleyebilir. 

Bağışıklık sisteminin
güçlü olması için dengeli bes-
lenilmeli, düzenli egzersiz ya-
pılmalı ve kişinin yeteri kadar
uyuması gerekir. 

Var olan alerjilerin kontrol
altında tutulması ve düzenli
ilaç kullanımı sinüzite yol açan
faktörleri azaltabilir. 

Sigara, sinüslerin sağlığını
olumsuz etkilediği için sigara
kullanımından kaçınılmalıdır. 

Ani sıcaklık değişimlerin-
den kaçınılmalı, soğuk hava-
larda baş ve yüz korunmalıdır. 

Hijyen de çok önemlidir.
Ellerin sık sık yıkanması ve
burun temizliği solunum yolları
enfeksiyonlarını önlemeye yar-
dımcı olabilir.” iha 
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Manisalı para yüzücüler,
Gaziantep’te düzenlenen Tür-
kiye Yüzme Federasyonu Para
Yüzme ve DEAF Yüzme Milli
Takım seçmelerinde büyük ba-
şarılar elde ederek Manisa’nın
gururu oldu. Katıldıkları yarış-
larda birçok madalya kazanan
yüzücüler, Avrupa ve dünya
barajlarını geçme başarısı gös-
terdi.

MANİSA’NIN GURURU 
CAN GÜNDOĞDU VE 
MUHAMMET KESKİN

MSSK Manisa Su Sporları
Kulübü adına yarışan Can Gün-
doğdu, 50, 100 ve 400 metre
serbest, 100 metre sırt, 50
metre kelebek ve 100 metre
kurbağalamada altı altın ma-

dalya kazanarak büyük bir ba-
şarıya imza attı. Manisa Ticaret
Borsası Anadolu Meslek Lisesi
öğrencisi olan Gündoğdu, Milli
Takım barajlarını aşmanın yanı
sıra Avrupa ve dünya barajlarını
da yakaladı.

CBÜ Spor Bilimleri Fakül-
tesi öğrencisi milli yüzücü Mu-
hammet Keskin ise 100 metre
sırt yarışında gümüş, 100 ve
400 metre serbest yarışlarında
bronz madalya kazandı.
Keskin, İstanbul’da
düzenlenecek Milli
Takım seçmele-
rinde Manisa’yı
temsil edecek.

Diğer spor-
cuların başarıları

ise şu şekilde: 
Nisa Kılıç 50 metre ser-

bestte derece elde etti. Batu-
han Çiltaş 100 metre
kurbağalamada gümüş ma-
dalya kazandı. Deniz Ünsal S5
kategorisinde derecelerini dü-
şürdü ve başarılı bir perfor-
mans sergiledi. Ceylin Akbıyık
İlk kez katıldığı S7 kategori-
sinde performans madalyası ile
ödüllendirildi.

Manisa Bedensel En-
gelliler Spor İl Tem-

silcisi Ahmet
Ünsal, para yü-
zücülere des-
tek olan tüm
kişi ve kuru-
luşlara teşek-
kür ederek şu
ifadeleri kul-
landı:

“Bu çocuk-
lar hepimizin.

Spor yaparak ha-
yata bağlanmaları

hem onlar hem de aileleri
için çok önemli. Paris Olimpi-
yatları’nda ülkemize altın ma-
dalya kazandıran sporcuların
engelli sporcular olduğunu
unutmamalıyız. Bu başarıların
devamı için her türlü desteği
vermeliyiz.”

Ünsal açıklamalarını şöyle
sürdürdü: “Bu çocuklar hepimi-
zin. Onların evlerde oturup kal-
maları bizleri üzer. Onların spor
yaparak hayata bağlanıyor ol-
maları hem kendileri için aynı
zamanda da aileleri için inanıl-
maz bir pozitif süreci getiriyor.
Paris’te yapılan son olimpiyat-
larda ülkemize altın madalyalar
kazandıran sporcuların engelli
sporcular olduğunu unutma-
mamız gerekir. Bu pencereden
baktığımızda onlara gerek
manevi gerekse ekonomik des-
teklerini hiçbir zaman esirge-
meyen Manisa Ticaret Odası
Başkanı Mehmet Yılmaz’ın
şahsında yönetim kurulu üyele-
rine, ayrıca OSB Yönetim Ku-
rulu Başkanı Sait Türek, OSB
Bölge Müdürü Funda Karabo-
ran, Başkan Danışmanı Nihat

Akyol’a teşekkür ediyorum.
Bizleri kendi kulüpleri bünye-
sine kabul ederek yolumuzu
aydınlatan MSSK Manisa Su
Sporları Kulübünün kurucusu,
Telateks Sanayisi sahibi iş in-
sanı Uğur Üstünel ve çocukla-
rını spora teşvik eden ailelerine
teşekkür ediyorum.”

Gaziantep’teki yarışlarda
barajları geçerek İstanbul’daki
Milli Takım seçmelerine katıl-
maya hak kazanan İzmirli spor-
cular Miray Korkmaz ve
Emirhan Geçkil de başarılarıyla
dikkat çekti.

Manisalı para yüzücüler 
Gaziantep’te destan yazdı!

Cansu MERİÇCansu MERİÇ


